
MANİSA Valiliği
Yatırım İzleme ve Ko-

ordinasyon Başkan-
lığı'nın konuya ilişkin
ilanı, Resmi Gazete'de
yayımlandı.Buna göre,
Manisa'nın Kula, Salihli,
Akhisar, Saruhanlı,
Sarıgöl ve Alaşehir
ilçelerinde bulunan
jeotermal kaynak arama
ve işletme ruhsatlı 13
saha, "kapalı teklif usu-
lü" ile ihale edilecek.

DÜNYANIN en büyük elektrikli
araç üreticisi BYD ile Sanayi ve

Teknoloji Bakanlığı arasında BY-
D'nin Türkiye'de yatırım yapmasına
yönelik anlaşma imzalandı. Çinli
otomotiv deviyle imzalar Cumhur-
başkanlığı Dolmabahçe Çalışma
Ofisi'nde, Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan'ın himayesinde,
Sanayi ve Teknoloji Bakanı
Mehmet Fatih Kacır ve BYD Yöne-
tim Kurulu Başkanı Wang Chuanfu
tarafından atıldı. Yapılan anlaşma
çerçevesinde, BYD'nin Türkiye'de
yaklaşık 1 milyar dolar yatırımla,
yıllık 150 bin araç kapasiteli elek-
trikli ve şarj edilebilir hibrit otomobil
üretim tesisi ile sürdürülebilir mo-
bilite teknolojilerine yönelik Ar-Ge
merkezi kurması öngörülüyor. 2026
sonunda üretime başlaması hede-
flenen tesiste 5 bin kişiye kadar
doğrudan istihdam sağlanması
planlanıyor. 

ÜLKELER ARASI RESMİ İMZALAR ATILDI

İYİ Parti Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet Çelik
askıya çıkacak olan imar revizyon planına iliş-

kin önemli açıklamalarda bulundu. Başkan Çelik,
“Yeni yapılan revizyon planında otopark alanları,
sosyal donatı alanları ve modern pazar yerleri
ihtiyacı çözüme kavuşturulmadan başarılı bir plan
olamaz” dedi. İlçenin trafik sorununa ve mahalleler
arasındaki eşitsizliğe değinen Çelik, “Mesai saat-
leri içerisinde ilçe nüfusu yüzde 50, trafik yoğun-
luğu ise yüzde 70-80 artmaktadır. İlçemizin
beldelerden mahallelere dönüşen merkezlerinde
de aynı sorunlar yaşamaktadır” dedi.

“İMAR PLANI,TÜM ŞARTLAR DÜŞÜNÜLEREK YAPILMALI”

MANİSA’DA başta Vali Enver Ünlü önderliğinde, polis ve jandar-
ma ekipleri kentin asayişini sağlamak amacıyla yoğun bir mesai

yürütüyor. Bu kapsamda terörden kaçakçılığa, uyuşturucudan trafik
denetimlerine kadar kolluk kuvvetleri sürekli sahada faaliyet
yürütüyor. Manisa Valisi Enver Ünlü, İl Jandarma Komutanı Tuğgen-
eral Zafer Tombul ve İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş ile birlikte 2024
yılının ilk 6 ayında Manisa'da gerçekleştirilen asayiş ve güvenlik
faaliyetlerine ilişkin toplantı yaptı. Vali Ünlü, kentin huzurunu sağla-
mak noktasında mücadeleye devam edeceklerinin altını çizdi. 

KENTİN HUZURU İÇİN GÜVENLİK VE ASAYİŞ UYGULAMALARI KESİNTİSİZ SÜRÜYOR
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Manisa’da jeotermal saha
ihalesi heyecanı!

Dünyanın en büyük elektrikli araç üreticisi BYD ile Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı arasında BYD'nin Türkiye'de 
yatırım yapmasına yönelik anlaşma imzalandı… BYD’nin, Türkiye’deki fabrikasını Manisa’ya kurması bekleniyor

DUNYA DEVi 
Dünyanın en büyük elektrikli
araç üreticisi Çinli BYD fir-
ması ile Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı arasında Türkiye'de
yatırıma yönelik anlaşma
imzalandı. Toplantıda
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan da hazır bulundu.
Anlaşmayı, Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır ile BYD Yönetim
Kurulu Başkanı Wang
Chuanfu imzaladı. BYD’nin
Türkiye’deki üretim tesisini
Manisa’da kurması bek-
lenirken, atılan imzalar kentte
şimdiden heyecan yarattı.

MANiSA YOLUNDA!

Manisa’da asayiş berkemal
Manisa Valisi Enver Ünlü, , İl Jandarma Komutanı Tuğgeneral Zafer
Tombul ve İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş ile asayiş toplantısı
düzenledi. Vali Ünlü toplantıda önemli veriler de paylaştı.

iYi Partili Çelik’ten imar planı çağrısı

Hayat kurtarıcılarına 
hayati eğitim

MANİSA Büyükşehir Belediyesi,
İtfaiye Dairesi Başkanlığı per-

soneline yönelik “Temel İlk Yardım
Yenileme Eğitimi” verdi. 30 per-
sonelin katıldığı eğitimde, birçok
hayati görevlerde bulunmaları ne-
deniyle itfaiyecilerin kazazedeye
ve afetzedeye nasıl müdahale
edeceklerinin hayati önem
taşıdığının altı çizildi.

Zafer Ünal Gençlik Parkı yenileniyor 
ŞEHZADELER Belediyesi, Za-
fer Ünal Gençlik Parkı'nın yürü-

yüş yollarında yenileme çalışması
başlattı. Yerinde dökme kauçuk
olarak geçmişte yapılan yürüyüş
yolları,  zamanla yıpranınca zemin
sökülüp yerine kare kauçuk 
uygulaması yapılıyor. 

Yuva kurmak isteyen 
çiftlere destek geldi! 

YUNUSEMRE Belediyesi,
evlilik hazırlığı yapan çiftlere

destek olmak amacıyla gelinlik ki-
ralama hizmeti sunuyor. Bu
hizmet kapsamında,
belediye vatandaş-
larına sadece 1.500
TL karşılığında
gelinlik kiralama
imkanı tanıyor.   

5’te

10’da

4’te

6’da
6’da

5’te

2’de
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Hayat kurtarıcılarına hayati eğitim

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, İtfaiye Dairesi Başkanlığı
personeline yönelik “Temel İlk

Yardım Yenileme Eğitimi” verdi.
30 personelin katıldığı eği-
timde, birçok hayati görevlerde

bulunmaları nedeniyle itfaiyeci-
lerin kazazedeye ve afetzedeye
nasıl müdahale edeceklerinin
hayati önem taşıdığının altı çi-
zildi.

MANİSA Büyükşehir Beledi-
yesi Sağlık İşleri Dairesi Baş-
kanlığı İş Sağlığı ve Güvenliği
Şube Müdürlüğü tarafından İt-
faiye Dairesi Başkanlığı perso-
neline yönelik “Temel İlkyardım
Yenileme Eğitimi” programı dü-
zenlendi. Başta yangın olmak
üzere kaza ve doğal afet du-
rumlarında ilk müdahaleyi
yapan arama-kurtarma ekipleri-
nin daha iyi hizmet verebilmesi
amacıyla verilen eğitimde, özel-
likle kurtarma ve kaza risklerine
yönelik ilk müdahale sırasında
yapılması gerekenler anlatıldı.
Eğitim programına İtfaiye Dai-
resi Başkanı Gürhan İnal, Sağ-
lık İşleri Dairesi Başkanlığı
Koordinatörü Derya Hüner ile İş
Sağlığı ve Güvenliği Şube Mü-

dürü Fulden Özdemir de katıldı.
iLK YaRDIM, HaYaTi 

ÖnEM TaŞIYOR
Manisa İl Sağlık Müdürlüğü

eğitmenleri Belgin Dinç ve
Emine Yüksel Baldan tarafın-
dan 30 itfaiye personeline yö-
nelik verilen “Temel İlk Yardım
Yenileme Eğitimi” 2 gün sürdü.
Teorik ve pratik olarak verilen
eğitimde, itfaiyecilerin başta
yangın söndürme, arama kur-
tarma, afetzedeyi güvenli böl-
geye taşıma, OED (Otomatik
eksternal defibrilatör) cihazı
kullanımı gibi birçok hayati gö-
revlerde bulunmaları nedeniyle
kazazedeye ve afetzedeye
nasıl müdahale edeceklerinin
hayati önem taşıdığının altı çi-
zildi. İlk yardımın temel ilkeleri-

nin anlatıldığı eğitimde; yara-
lanmalarda, kırık, çıkık, burkul-
malarda ve diğer acil
durumlarda ilkyardım uygula-

maları gösterildi. Eğitim so-
nunda kursiyerlerin ilk yardım
belgeleri yenilendi. Haber mer-
kezi



3
İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 75 74

GÖZDE ECZANESİ
0236 231 08 00

BUSE ECZANESİ 

ALPEREN ECZANESİ

0236 232 19 43

0236 211 34 00

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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ŞEHİR ECZANESİ
455 - Avitus, Batı Roma İmparatoru oldu.
1816 - Arjantin, İspanya’dan bağımsızlığını kazandı.
1850 - Amerika Birleşik Devletleri Başkanı Zachary Taylor öldü, yerine Millard Fillmore 13.
Başkan oldu.
1918 - Nashville'de (Tennessee) iki tren çarpıştı: 101 kişi öldü, 171 kişi yaralandı.
1919 - Mustafa Kemal Paşa'nın görevine son verildiği hakkında Harbiye Nezareti genelgesi
yayınlandı.
1922 - Johnny Weissmüller, 100 m serbest stil yüzmede dünya rekoru kırdı: 58.6 saniye.
1982 - Boeing 727 tipi bir yolcu uçağı, Louisiana eyaletindeki Kenner şehrine düştü: Uçak-
taki 146 kişi ve yerdeki 8 kişi öldü.
1991 - Güney Afrika, 30 yıl aradan sonra Olimpiyatlara tekrar kabul edildi.
1997 - Çankaya Üniversitesi kuruldu.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA'NIN Kula ilçesine
bağlı kırsal Şehitlioğlu Mahalle-
si'nde ikamet eden 58 yaşın-
daki Pervil Güleç, 21 Mayıs
günü öğle saatlerinde tarla-
sında çalıştığı esnada henüz
tespit edilemeyen bir böceğin
kendisini sokması sonucu ra-
hatsızlandı. Kısa süre içerisinde
fenalaşan Güleç, yakınlarının ih-
barı üzerine ikametine gelen
112 acil servis ekiplerince Kula
Devlet Hastanesine getirildi.
Hastanenin acil servis kısmında
ilk müdahaleleri yapılan Güleç,
kısa süre içerisinde ritim bozuk-
luğuna yakalanıp kalbi durması-
nın ardından Acil Tıp Uzmanı
Uzm. Dr. Şeyma Akkuş tarafın-
dan 5 kez şok tedavisi uygula-
narak yaşama geri döndürüldü.
58 yaşındaki hasta, kalp ritmi-
nin normal seviyeye getirilmesi
ve bilincinin yerine gelmesinin
ardından Manisa Merkez Efendi
Devlet Hastanesi yoğun bakım
ünitesine sevk edildi. 21 Mayıs
tarihinden bu yana tedavi süreci
devam eden Pervil Güleç, süre-
cin tamamlanmasının ardından

Kula Devlet Hastanesi Acil Tıp
Uzmanı Uzm. Dr. Şeyma Akkuş
ve ekip arkadaşlarını ziyaret etti.
Kendisini yeniden hayata bağ-
layan müdahaleler ile yaşama-
sını sağlayan Dr. Akkuş'a, ekip
arkadaşlarına ve hastane yöne-
timine teşekkür eden Pervil
Güleç, hastalıklarla erken teşhis
ve müdahalenin önemine vurgu
yaptı. 

Anafilaksiye bağlı ölümlerin
ilk saatlerde görüldüğünü ve
hastalara doğru ve etkin müda-
halenin öneminden bahseden
Uzm. Dr. Şeyma Akkuş, acil

servis geldiğinde bilinci kapalı
olan ve tansiyonu oldukça
düşük olan 58 yaşındaki hasta-
sını 5 kez defibrilasyon adı veri-
len şok tedavisini uygulayarak
yaşama döndürdüklerini dile
getirdi. Anafilaksi gibi alerjik
hastalıklara erken teşhis ve mü-
dahalenin önemli olduğunun al-
tını çizen Uzm. Dr. Şeyma
Akkuş,  “Anafilaksi dediğimiz
hastalık ciltte kızarıklık, kaşıntı,
ürtiker, cilt ve mukozadaki şiş-
likler, nefes darlığı, dilde ve bo-
ğazda şişme, boğulma hissi,
çarpıntı, tansiyon düşüklüğü,

bulantı, kusma, ishal, sersemlik,
baygınlık, bilinç değişikliği, ritim
bozuklukları gibi bozukluklar ile
görülebilir. Pervil Güleç isimli
hastamız acil servise geldiğinde
bilinci kapalı ve tansiyonu da
oldukça düşük bir seviyedeydi.
Müdahalelere başlandı ancak
dakikalar içinde ritim bozukluğu
gelişti ve kalbi durdu. Hasta-
mıza gerekli tüm tedaviler hızlı
ve doğru biçimde yaptık, 5 kez
defibrilasyon denilen şok teda-
visini uyguladık. Yapılan müda-
haleler sonucunda normal kalp
atımı sağlanan hastamızı Kula

Devlet Hastanesi'nden daha
ileri bir merkez olan Merkez
Efendi Devlet Hastanesi yoğun
bakım ünitesine sevk ettik”
dedi. 

“ALERJİ VE 

ANAFİLAKSİDEN 

KORUNMANIN TEMELİ 

ALERJENE MARUZ 

KALMAMAKTIR” 

Anafilaksinin duyarlı kişilerde
antijenle karşılaştıktan sonra
oluşan, hızlı seyreden ve ölüm-
cül olabilen aşırı duyarlılık reak-
siyonu olduğunu dile getiren
Uzm. Dr. Akkuş, anafilaksi ge-
lişmesini maruziyet olmaksızın
tahmin etmenin zor ancak ai-
lede alerji öyküsünün varlığı,
atopi, astım gibi durumlarda
gelişme riskinin daha fazla ol-
duğunu söyledi. Anafilaksinin

her türlü kimyasal madde, be-
sinler, ilaçlar ve böcek sokma-
ları sonrasında gözlenebildiğini
ifade eden Uzm. Dr. Akkuş,
“Alerji ve anafilaksiden korun-
manın temeli alerjene maruz
kalmamaktır. Hava sıcaklıkları-
nın arttığı bahar ve yaz ayla-
rında çiçek polenlerine ve
haşerata bağlı alerji daha sık
görülmektedir. Haşerat kovucu-
ları kullanmak fayda sağlayabi-
lir. Kırsal alanda deriye
doğrudan teması önleyecek kı-
yafet seçilmelidir. Evlere, kulla-
nılan eşyaların arasına girmiş
olabilecek böceklere karşı dik-
katli olunmalıdır. Daha önceden
bilinen duyarlılığı olan hastalar
anafilaksiye karşı gerekli ilaçları
yanında taşımalıdırlar” şeklinde
konuştu. İHA                     

Böcek sokması sonucu kalbi duran
adam ölümden döndü! 

35 yıldan fazla kesinleşmiş hapis
cezası olan şahıs yakalandı

MANİSA'NIN Turgutlu ilçe-
sinde hakkında 35 yıldan fazla
kesinleşmiş hapis cezası olan
şahıs jandarma ekipleri tarafın-
dan yakalandı. Manisa İl Jan-
darma Komutanlığınca Turgutlu
ilçesinde 7 Temmuz günü Tur-
gutlu İlçe Jandarma Komutan-
lığı tarafından yakalanan ve

'Gece Vakti Yağma', 'Hükümlü-
nün veya Tutuklunun Kaçması',
'Hakaret' suçlarından hakkında
kesinleşmiş 35 yıl 5 ay 17 gün
cezası bulunan C.Ö. isimli
şahıs, çıkarıldığı adli makamlar
tarafından tutuklanarak Manisa
E Tipi Kapalı Ceza İnfaz Kuru-
muna teslim edildi. İHA 

Şüphelilerin üzerinden bonzai
ve uyuşturucu hap ele geçirildi

MANİSA İl Jandarma Ko-
mutanlığına bağlı Salihli İlçe
Jandarma Komutanlığı ekipleri,
durumundan şüphelendiği 2
şahsın üzerinden 24 gram bon-
zai ve 10 adet sentetik ecza
hap ele geçirdi.   

Uyuşturucu veya uyarıcı
madde ticareti yapan, nakleden
ve kullanan şahıslara yönelik
çalışmalarını sürdüren Manisa İl
Jandarma Komutanlığı Kaçak-

çılık ve Suçlarla
Mücadele(KOM) Şube Müdür-
lüğü ile Salihli İlçe Jandarma
Komutanlığı ekipleri, durumun-
dan şüphelendikleri A.A.(27) ve
F.A.’yı(38) durdurup arama
yaptı. Şüphelilerin yapılan kaba
üst aramasında 24 gram bon-
zai ve 10 adet sentetik ecza
hap ele geçirildi. 

Şüpheliler hakkında adli
işlem başlatıldığı öğrenildi. İHA



SALI SOHBETLERİ

AZMİ AÇIKDİL

2-ÇÖPÜN DERT VE PERT
OLUŞU (UZUNBURUN YOL-
LARI TAŞTAN, 2014-2017)
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Yıl M.Ö. 2009 dünyamızın henüz soğumamış pat-
lamaların olduğu bir zamanındayız. Rüzgara kapılan
dumanlar zaman zaman derinliklerde sıkışan gazların
parlaması ile alev topuna dönen gaz magmadan ge-
liyormuş krater ağzından fırlıyormuşçasına çıkar, alev-
ler yükselmeye kalmadan bu tür yangınlara alışık
itfaiye erleri alevler neye uğradıklarını anlamadan
bastırırlardı. Bazen bir kaç krater patlamasına kısa za-
manda müdahale edilemeyince rüzgara kapılan du-
manlar kentin doğusundan batısına kadar bir sis
bulutu şeklinde taşınırdı. Dumanın içinde bir de koku
olurdu ki Uncubozköy’de oturanlar yine çöplük pat-
ladı deyip kapıyı bacayı camı çerçeveyi sıkıca kapatır-
lardı.

Koku ve pisliğinden bir mahalle veya birkaç ma-
halle değil bir kent rahatsız olurdu. Çöplüğün sakin
geçen zamanlarında kent unutur ama çöplüğü unut-
mayan altı mahalle vardı. Turgut Özal, Adnan Men-
deres, Akpınar, Nurlupınar, Kazım Karabekir, Ahmet
Bedevi mahalleleri. Bu mahalle muhtarları arasında
çöpten bir bağ oluşmuştu. Altız kardeş gibi gezer-
lerdi birinin derdi hepsinin derdi olur. Rüzgarla dağı-
lan sisle yatışan çöp kokusu mahalleleri sardığında
belediyeye gelirler “Aman derdimize bir çare” on-
larla beraber üzülür dertleşir, Ankara’dan yazı, ÇED’
den izin, başkan Ankara’da, bugün meclis karar aldı,
işler yarım kaldı, ormandan cevap bekliyoruz, yan
yattı çamura battı, çözüm arıyoruz, paçamızı bırakmı-
yorlar.

Saymadım kaç defa oldu Cengiz başkan Turgut
Özal mahallesine gittiğinde vatandaşla dertleştiği.
Kulağı Ankara’da olan Cengiz Başkanımız ümitli, ma-
halleli muhtar umutsuz başkana inanıyorlar ama “Ne
zaman?” diyorlardı.

Turgut Özal Muhtarı İsmet, mahallelinin dırdırını
bastırmak için onlara biraz daha sabır şırınga etmek
için son çare doktor değil ama gazeteci çağırır. Bize
söyler gazetecileri çağırdığını biz de onun yaptırdığı
haberin yanında olurduk Ankara duy sesimizi diye.

Bir beş yıl geçti ama çöp yolunun da yarısını geç-
miştik. Uzunburun onayı geldi proje, yer seçimi, ku-
rullar, görüşler, orman, sorman konuşulur olmuştu. 

Sıcak bir yaz günüydü.
Başkan ve kalabalık bir grup belediye çalışanları

ile dağın zirvesine Uzunburun köy yolundan arabalar
ile çıkmıştık. Gideceğimiz yeri bulunduğumuz yük-
sekçe bir yerden işaretledik tek ağacın olduğu nok-
tanın solunda kalan alandı. “Ne kadar?” Diye sordu
başkan. İki kilometre kadar. “Yürüyelim” dediğinde
sıcak, grup tarafından bir anda hissedildi. Tepelerin-
den aşağıya kaynar güneş dökülüverdi. 

Komutan edasıyla başkanın yürüyelim demesiyle
o anda atalarımızın siperlerden fırlayarak düşman
üzerine atılışları ve can siperâne vuruşmaları aklımıza
geldi. Tepeden hafif meyilli olan hedefe doğru birbi-
rimize bakarak bazen el ele tutuşarak yürümeye baş-
ladık. Hedefe geldik, “Şu kayaları kaldıracağız. 

Bu taşları taşıyacağız, burası çöp toplama alanı,
yanı tesisin oturtulacağı alan... ” incelemesinden
sonra  o noktadan yola devam ettik. Başkanımız ve
bizlerin paçalarına dikenler dalamış, yapışmış vazi-
yette toz toprak, kan ter içerisinde aşağıya doğru ini-
yoruz yol yok iz yok taşlar üzerinde sekerken kayalara
tutunuyorduk kayıp düşmeyelim diye, arada bir aşa-
ğıda Menemen asfaltı uzaktan gözüküyor sonra bir
tepeciğin arkasında kayboluyordu.

Yorgunluktan sıcak daha bi yakıyor, terler burnu-
muzdan damlıyordu.

Nihayet Menemen Yoluna inebildik arabalar
yolda bekliyordu.

Bir belediye başkanı o tepelerde hem de güneşe
yakın yerde. Böyle başlandı süslü adıyla katıatık ber-
taraf tesisine. Yol açma çalışmaları başladı ufak araç-
lar dahi gider olduğunda altızları yani altı mahalle
muhtarını topladım toprak yoldan tepeye çıkardım
her yanımız taş; burası deponi, burası toplama alanı,
burası tesisin binası, orası dip suyu arıtması... diye bir
o taşın bir bu kayanın arkasını gösteriyor iki lafımda
bir muhtarların yüzlerine inanıyorlar mı diye bakıyor-
dum.  İnanıyorlar ama “Bu kadar taş kaya nasıl ola-
cak bu işler ya?” Der gibiydiler.

Tesis bitti beklenen gün geldi çattı.
Cengiz Başkanımız heyecanlı bu kadar büyük ve

işlevi geniş bir tesis onu da heyecanlandırıyor açılış
günü yaklaştıkça daha bir telaş farklı bir sevinç, ba-
şarmanın sevdası sarıyordu her yanını, aklında fik-
rinde bertaraf tesisi, biz de bertaraf olmayalım hata
yapmayalım diye yanına yaklaşamıyor onun uykusuz
gecelerinin sabahlamasını biz yapıyorduk.

Çağdaş, çevreci, modern bertaraf tesisi (İzmir Bü-
yükşehirde hala yok) bu kadarla kalmıyor dokuz mer-
kezi noktada Turgutlu, Saruhanlı, Kırkağaç, Gördes,
Demirci, Selendi, Sarıgöl, Akhisar, Salihli ilçelerinde
toplama alanlarında ki bu ilçelerden semitrayler de-
nilen büyük araçlarla taşınacak olan ilçelerin katı atık-
ları için merkezi toplama üniteleri yapıldı.

Şimdilik 1,5 milyonluk kentin çöpünü ama sonra
hiçbir ilave yapılmadan sadece makine ekipman ek-
lemesiyle yıllar boyu Manisa ili geneline hizmet ede-
cek bir tesis. Darısı yakın zamanda bitecek olan
Manisa Atıksu Arıtma Tesisi açılışının başına.  

Manisa Valisi Enver Ünlü, , İl Jandarma Komutanı Tuğgeneral Zafer Tombul ve İl Emniyet Müdürü Fahri Aktaş
ile asayiş toplantısı düzenledi… Vali Ünlü toplantıda önemli veriler de paylaştı

Manisa’da asayiş berkemal!

Burhan AKDEMİr
Manisa’da başta Vali

Enver Ünlü önderliğinde,
polis ve jandarma ekipleri
kentin asayişini sağlamak
amacıyla yoğun bir mesai
yürütüyor. Bu kapsamda
terörden kaçakçılığa,
uyuşturucudan trafik de-
netimlerine kadar kolluk
kuvvetleri sürekli sahada
faaliyet yürütüyor. Manisa
Valisi Enver Ünlü, İl Jan-
darma Komutanı Tuğge-
neral Zafer Tombul ve İl
Emniyet Müdürü Fahri
Aktaş ile birlikte 2024 yılı-
nın ilk 6 ayında Mani-
sa'da gerçekleştirilen
asayiş ve güvenlik faali-
yetlerine ilişkin toplantı
yaptı. Vali Ünlü, kentin
huzurunu sağlamak nok-
tasında mücadeleye
devam edeceklerinin al-
tını çizdi. 

Manisa Valisi Enver
Ünlü, İl Jandarma Komu-
tanı Tuğgeneral Zafer
Tombul ve İl Emniyet Mü-
dürü Fahri Aktaş ile bir-
likte 2024 yılının ilk 6
ayında Manisa'da ger-
çekleştirilen asayiş ve gü-
venlik konularına ilişkin
bilgilendirme toplantısı
yaptı. Toplantıda, asayiş
ve güvenliğe ilişkin veriler
paylaşıldı.

Manisa Valisi Enver
Ünlü, toplantıda yaptığı
açıklamada, kentte 1
Ocak-30 Haziran 2024
tarihleri arasında 4 milyon
218 bin 517 kişinin sor-
gulandığını, aranan 18
bin 841 şahsın yakalandı-
ğını, 3 bin 200 şahsın

gözaltına alındığını ve 2
bin 895 şahsın tutuklan-
dığını ifade etti. Vali Ünlü
ayrıca güvenlik birimleri-
nin kaybolan 1067 kişiyi
de bulduğunu belirtti.  

Şahıs sorgulama iş-
lemlerinden geçen yılın
aynı dönemine göre
yüzde 135’lik bir artış ol-
duğuna dikkat çeken Vali
Ünlü, yakalanan şahıs
oranının yüzde 11, kay-
bolan ve bulunan kişilerin
de yüzde 28 oranında
arttığını kaydetti. 

TrAFİK
KAZAlArINDA 35 
CAN KAYBI VAr

Kentte meydana gelen
trafik kazalarına ilişkin ve-
rileri de paylaşan Vali
Ünlü şu ifadeleri kullandı: 

“Aynı dönemde ili-
mizde 2 bin 685 yarala-
malı kaza meydana
gelmiş, bu kazalarda 4
bin 65 kişi yaralanmıştır.
Ayrıca meydana gelen 29
ölümlü kazada ne yazık ki
35 vatandaşımız hayatını
kaybetmiştir. Kazalarda
yaralanan ve ölen vatan-
daşlarımızın sayısı geçen
yılın aynı dönemine
oranla yaklaşık yüzde 10
artış göstermiştir.

Bu sebeple vatan-
daşlarımızın can güvenli-
ğini sağlamak, trafik
kazalarının önüne geç-
mek, sürücü ve yolcuları
bilgilendirmek, kurallara
uymayanları tespit ederek
gerekli işlemleri yapmak
üzere trafik ekiplerimiz
tarafından yapılan dene-
timler sonucunda; 1 mil-

yon 535 bin 370 araç sor-
gusu yapılmış, 15 bin 938
araç trafikten men edil-
miştir. 41 bin 267 işçi ve
okul servisi denetlenmiş,
kurallara uymadığı tespit
edilen 2 bin 223 araca
işlem yapılmıştır. Araç
sorgulamalarında geçen
yılın aynı dönemine göre
yüzde 46’lık artış gerçek-
leşmiştir. Ayrıca yapılan
araç sorgulamalarında
134 milyon 324 bin 984
Türk Lirası ceza uygulan-
mıştır.”

uYuŞTuruCuYA 
KArŞI MÜCADElE

SÜrÜYOr
Manisa il genelinde

güvenlik güçlerinin uyuş-
turucuya karşı var güçle-
riyle mücadele ettiğine
değinen Vali Ünlü, “Bizler,
çocuklarımızı ve gençleri-
mizi bu uyuşturucu tacir-
lerine zehirletmemekte
kararlıyız ve bunun için
var gücümüzle çalışıyo-
ruz. Zehir tacirleriyle mü-
cadelede 1 Ocak – 30
Haziran’a kadar olan dö-
nemde 257 narkotik ope-
rasyonu yapılmış,
operasyonlarda 11 bin
211 adet narkotik ilaç,
yaklaşık 11 Milyon 288
bin dolu ve boş makaron,
5 bin 512  gram Metam-
fetamin, 2 bin 629 kök
kenevir, 1 milyon 631 Bin
307 adet sentetik hap, 18
bin 128 adet Ecstasy
hap, 6 bin 644 gram
uyuşturucu madde ele
geçirilmiştir” dedi.

TErÖrE VE
DESTEKÇİlErİNE

gEÇİT YOK
Terör örgütü üyelerine

yönelik operasyonların da
hız kesmeden devam et-
tiğini vurgulayan Vali
Ünlü, açıklamasına şöyle
devam etti: “İlimizde
FETÖ, PKK, DEAŞ gibi
terör örgütlerine yönelik
yapılan 77 operasyonda
182 şahıs yakalanmış, 51
şahıs tutuklanmıştır. Yapı-
lan terör operasyonla-
rında geçen yılın aynı
dönemine göre yüzde 54
oranında artış gerçekleş-
miştir. 7 gün 24 saat bo-
yunca şehrimizin her
köşesinde görev yapan
güvenlik birimlerimiz asa-
yiş operasyonlarında ise
426 adet ruhsatsız ta-
banca, av tüfeği ve kuru
sıkı silah, 4 bin 527 adet
farklı şekillerde fişek ele
geçirmiştir. Asayiş ekiple-
rince 92 çalıntı motosiklet
bulunarak sahiplerine
teslim edilmiştir. Kaçakçı-
lık operasyonları kapsa-
mında ise ilimizde 257
operasyonda, 914 kilo
tütün, 3 bin 80 paket si-
gara, 494 şişe alkol, 12
bin 332 litre alkol ele ge-
çirilmiştir.  Ayrıca tarihi
eser kaçakçılarına yönelik
yapılan operasyonlarda
218 adet tarihi eser ve
366 adet sikke ele geçiril-
miştir. Yapılan kaçakçılık
operasyonlarında geçen
yılın aynı dönemine göre
%21 oranında artış ya-

şanmıştır. Doğrudan ya
da dolaylı olarak menfaat
temin etmek üzere yasal
olmayan yollar kullanıla-
rak ülkeye yabancı kişile-
rin sokulması, ülke
vatandaşlarının ya da ya-
bancı kişilerin başka bir
ülkeye çıkarılması kapsa-
mında yapılan çalışmalar
sonucunda ise İlimizde
10 göçmen kaçakçılığı
operasyonunda 88 şahıs
yakalanmış, 20 şahıs tu-
tuklanmıştır. Göçmen ka-
çakçılığı
operasyonlarında geçen
yıl aynı dönemde 1 ope-
rasyon yapılmışken bu yıl
6 aylık dönemde 10 ope-
rasyon gerçekleştirilmiş-
tir.”

Manisa’da huzuru ve
asayişi tehdit eden tüm
odaklarla mesai mef-
humu gözetmeksizin, yıl-
mayan bir azim ve
kararlılıkla mücadele edi-
leceğini belirten Vali Ünlü,
“Bu konuda siz değerli
Manisalı hemşehrilerimin
de bize destek olmasının
önemli olduğunu, ihbar
ve şikayetlerin bizim işi-
mizi kolaylaştıracağını bir
kez daha herkese hatır-
latmak istiyorum. Bu ve-
sile ile suça ve suçlulara
göz açtırmayan, özveriyle
Manisa’mızın huzuru,
Türkiye’nin huzuru için
emek sarf eden bütün
mesai arkadaşlarıma te-
şekkür ediyor, hepinize
saygılar sunuyorum.”
dedi.

Turgutlu Belediyesinden yoğun mesai   

TurguTlu Beledi-
yesi Fen İşleri ile Park ve
Bahçeler Müdürlüğü
ekipleri vatandaşların ta-
lepleri ve belirlenen prog-
ram dahilinde birçok
mahallede eş zamanlı
olarak çalışmalarını sür-
dürüyor.   

TURGUTLU Beledi-
yesi Fen İşleri Müdürlü-
ğüne bağlı ekipler kent
genelinde bakım, onarım,
tamirat ve yenileme iş-
lemlerine kesintisiz
devam ediyor. 

Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri tarafından Dağ-
yeniköy ve Kayrak Ma-
hallelerinde arazi
yollarında düzenleme ça-
lışmaları tamamlandı.

Ekipler, Sarıbey, Ayvacık
ve Güney Mahalleleri ile
birlikte Niğbolu, Bahadır,
Seher, Alparslan, Cevher,
Erdoğmuş, Papatya,
Pınar ve Gündüz Sokakta
parke tamirat çalışmala-
rını gerçekleştirdi. 

Ergenekon Mahallesi
Fahri Uraz Sokak ve Ak-
çapınar Mahallesinde
parke döşeme çalışmaları
devam ediyor.

Ekipler ayrıca Koşu-
kırı Mevkisinde asfalt
yama ile Fatih Sanayi Si-
tesi’nin 4. kısmında asfalt
hazırlık işlemlerini ta-
mamladı. 

Park ve Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri ise
Kuşlar Mahallesi ile Dut-

luyol’da bordür boyama;
Hacı Ömer ve Irlamaz
Camilerinde dış cephe
boyama çalışmalarını ger-
çekleştirdi. Kayrak Ma-
hallesinde bulunan çocuk
oyun grubunda boyama
ve bakım çalışmaları ya-
pıldı. 

Ekipler, İstasyonaltı
Mahallesi Gülümser So-
kakta ağaçlandırma çalış-
masını tamamlarken kent
genelinde parklarda ve
yeşil alanlarda bakım,
onarım, budama ve çiçek
dikimini gerçekleştiriyor. 

Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın,
“Daha güzel, daha yaşa-
nabilir bir Turgutlu için
ekiplerimizle birlikte tüm
gücümüzle çalışmaları-
mıza devam ediyoruz.

Mahallelerimizin, cad-
delerimizin, sokaklarımı-
zın ihtiyaçlarını tespit
ederek gerekli tüm çalış-
malarımızı bir bir hayata
geçiriyoruz.

Emeği geçen tüm
mesai arkadaşlarıma te-
şekkür eder, kolaylıklar
dilerim” dedi. İHA 
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Manisa’da jeotermal saha ihalesi heyecanı!
Manisa'da 13 jeotermal

kaynak arama ve işletme ruh-
satlı saha ihale edilecek.

Manisa Valiliği Yatırım İz-
leme ve Koordinasyon Baş-
kanlığı'nın konuya ilişkin ilanı,
Resmi Gazete'de yayımlandı.
Buna göre, Manisa'nın Kula,
Salihli, Akhisar, Saruhanlı, Sarı-
göl ve Alaşehir ilçelerinde bulu-
nan jeotermal kaynak arama ve
işletme ruhsatlı 13 saha, "ka-
palı teklif usulü" ile ihale edile-
cek. Muhammen bedelleri 570
bin lira ile 33 milyon lira, geçici
teminat bedelleri ise 17 bin lira
ile 1 milyon lira arasında deği-
şen sahaların ihalesi, 19 Tem-

muz Cuma günü saat 10.00'da
Manisa Defterdarlık Binası 2.

Kat Toplantı Salonu'nda yapıla-
cak. aa

Başkan Durbay esnafın nabzını tuttu

ŞeHzadelerin ilk kadın
belediye başkanı olan Gülşah
Durbay, Çarşı ve Utku Mahalle-

lerinde esnaf ziyareti gerçek-
leştirdi. Esnafla yakından ilgile-
nen Başkan Durbay, hayırlı işler

dileyerek vatandaşlarla da soh-
bet etti.

ŞEHZADELER Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, Çarşı
ve Utku Mahallelerinde esnafı
ziyaret etti. Başkan Durbay, es-
nafa hayırlı işler dileyerek va-
tandaşlarla da samimi
sohbetler gerçekleştirdi. Ziyaret
sırasında esnaf ve vatandaşla-
rın taleplerini dinleyen Başkan
Durbay, notlarını alarak bu ta-
leplerin çözüme kavuşması için
ilgili birim müdürlerine talimat
verdi. 

Başkan Durbay, esnaf ve
vatandaşlarla kurduğu sıcak di-
yaloglarla, yerel yönetim ve
halk arasındaki bağı güçlendir-
meyi hedeflediğini vurguladı.
Çarşı ve Utku Mahallelerindeki
ziyaretleri sırasında esnafın
memnuniyeti ve vatandaşların
ilgisi dikkat çekerken, Başkan

Durbay'ın bu tür ziyaretleri
devam edeceği belirtildi. Baş-
kan Gülşah Durbay, esnaf ve

vatandaşların taleplerini dinle-
yerek çözüm odaklı çalışmala-
rıyla Şehzadeler Belediyesi'nin

her zaman halkının yanında ol-
duğunu bir kez daha gösterdi.
Haber merkezi

Zafer Ünal Gençlik Parkı yenileniyor 

ŞeHzadeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay, Zafer
Ünal Gençlik Parkı içerisindeki
yürüyüş yollarında yapılan yeni-
leme çalışmalarını yerinde ince-
ledi. 

ŞEHZADELER Belediyesi,
Zafer Ünal Gençlik Parkı'nın
yürüyüş yollarında yenileme
çalışması başlattı. Yerinde
dökme kauçuk olarak geçmişte
yapılan yürüyüş yolları,  za-

manla yıpranınca zemin sökü-
lüp yerine kare kauçuk uygula-
ması yapılıyor.  Zemin
iyileştirmesinin yanı sıra yolların
kenarlarındaki sınırlayıcı bor-
dürler de yenileniyor. Şehzade-
ler Belediye Başkanı Gülşah
Durbay, yürüyüş yollarında ya-
pılan yenileme çalışmalarını be-
raberindeki meclis üyeleri ile
birlikte inceledi. Başkan Dur-
bay, yapılan çalışmalar hak-

kında bilgi alarak, "Şehir sakin-
lerimizin daha konforlu ve gü-
venli alanlarda vakit
geçirmeleri için parklarımızı
yenilemeye devam ediyoruz.

Zafer Ünal Gençlik Par-
kı'ndaki yürüyüş yolları, vatan-
daşlarımızın spor yaparken
daha rahat hareket edebile-
cekleri şekilde düzenleniyor"
dedi.  

Başkan Durbay "Mani-

sa'mızın güzide parklarından
biri olan Zafer Ünal Gençlik
Parkı'nda başlattığımız yeni-
leme çalışmalarımız devam
ediyor. 

6 ay önce kapatılan taş
üretim tesislerimizi bu hafta
yeniden üretime açtık. 

Burada ürettiğimiz taşlarla
parkımızda bir yenileme yapı-

yoruz.
Peyzaj çalışmalarımız da

tamamlandığında parkımızı
yeniden hizmete açacağız.
Bunun için gün sayıyoruz. İn-
şallah keyifli yürüyüşler ve hoş
sohbetler yapacağımız parkı-
mızı birlikte açacağız" şek-
linde konuştu.    

Vatandaşlar, yapılan bu

çalışmalardan memnun olduk-
larını dile getirerek, Başkan
Durbay'a ve belediye ekiple-
rine teşekkür ettiler. 

Gençlik Parkı'nda yenile-
nen yürüyüş yolları, hem spor
yapanlar hem de parkı gezen-
ler için daha güvenli ve estetik
bir alan sunmayı hedefliyor.
iHa 

Manisa’da motosiklet ve ekobislere sıkı denetim   
Manisa’nın Salihli ilçe-

sinde polis ekipleri tarafından
gerçekleştirilen denetimlerde
plakasız, kasksız, ehliyetsiz,
muayenesi geçmiş 50 moto-

siklet ve ekobis sürücüsüne
toplamda 500 bin lira cezai
işlem uygulandı. SALİHLİ’DE
huzur ve güvenliğin sağlan-
ması adına etkin ve kararlı

mücadelesini sürdüren Salihli
İlçe Emniyet Müdürlüğü Trafik
Tescil ve Denetleme Büro
Amirliği ekipleri, motosiklet ve
ekobis sürücülerine yönelik

denetim yaptı.  Farklı nokta-
larda yapılan denetimlerde
plakasız, kasksız, ehliyetsiz,
muayenesi geçmiş motosiklet
ve ekobis sürücülerine ceza

yağdı. Denetimlerde yaklaşık
250 motosiklet ve ekobis kont-
rol edilirken, 50 sürücüye 500
bin lira cezai işlem uygulandı.
20 motosiklet  de trafikten men

edildi. Salihli’de trafiği düzene
sokmak ve kazaları önlemek
için yapılan motosiklet ve eko-
bislere yönelik denetimlerin
devam edeceği belirtildi. iHa  
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İYİ Parti Şehzadeler İlçe Başkanı Ahmet Çelik, askıya çıkacak olan imar revizyon planı hakkında belediyelere çağrıda bulundu

İYİ Partili Çelik’ten imar planı çağrısı!

Cansu merİÇ

İYİ Parti Şehzadeler İlçe
Başkanı Ahmet Çelik askıya çı-
kacak olan imar revizyon pla-
nına ilişkin önemli

açıklamalarda bulundu. Başkan
Çelik, “Yeni yapılan revizyon
planında otopark alanları, sos-
yal donatı alanları ve modern
pazar yerleri ihtiyacı çözüme
kavuşturulmadan başarılı bir

plan olamaz” dedi.
“Her mAHALLe eşİT 
DüZeYDe OLmALI”

İlçenin trafik sorununa ve
mahalleler arasındaki eşitsizliğe
değinen İYİ Parti Şehzadeler
İlçe Başkanı Ahmet Çelik,
“İmara en çok ihtiyacı olan ilçe-
lerin başında Şehzadeler ilçesi
gelmektedir.

Şehzadeler tarih ile iç içe
yaşayan kültürel bir ilçedir.
Mesai saatleri içerisinde ilçe
nüfusu yüzde 50, trafik yoğun-
luğu ise yüzde 70-80 artmakta-
dır. İlçemizin beldelerden
mahallelere dönüşen merkezle-
rinde de aynı sorunlar yaşa-
maktadır.  Şehrin trafik
yoğunluğunun ters yönlere da-
ğıtılması yeni yerleşim yerleri ve
kamu binalarının da ona göre
tasarlanması gerekmektedir.
Ayrıca mahallelerin içerisinden
geçen sulama kanalları ve de-

reler acilen ıslah edilerek dü-
zenlenmelidir. Mahalleler ara-
sındaki farklılığı kaldırmak için
her mahalleye sosyal donatılar,
kent park gibi dinlenme alanları
yapılmalı ve her mahalleye eşit
yaklaşılmalıdır” diye konuştu. 

“ADA İÇİ OTOpArKLAr 
DüZenLenmeLİ”

Şehzadeler ilçesinin en
büyük sorunlarının başında
gelen otopark sorununa da de-
ğinen İYİ Partili Çelik, “Yaptığı-
mız incelemelerde ada içi
otoparklarda kat mülkiyeti hari-
cinde kişilerin kullanıldığı, ger-
çek hak sahiplerinin mağdur
edildiğini tespit ettik. Buradan
Şehzadeler Belediye Başkanı
Sayın Gülşah Durbay’a çağrıda
bulunuyorum. Seçim döne-
minde vatandaşımızın her
zaman yanında olacağız diye
beyanat vermiştiniz şimdi sizi
göreve davet ediyorum. Sayın

Durbay,  Şehzadeler ilçesinde
bulunan bütün sorumluluklar
üzerinizdedir. Konuyla ilgili şi-
kâyetleri bir üst makam mı
yoksa bu siz mi çözersiniz bile-
mem ama işinizi kolaylaştırmak
için yaptığımız araştırmalarda
çevre belediyelerin yapmış ol-
duğu uygulamalar hakkında bil-
giler topladık. Kat mülkiyeti
olanların arsa payına göre oto-
parkta hak sahibi olduğu unu-
tulmamalıdır.

Kısacası “Apartmanlarda
otopark paylaşımı nasıl yapı-
lır?” konusu hakkında hazırladı-
ğımız raporları dilerseniz
sizlerle paylaşabiliriz. Böylece
mağdur vatandaşlarımızın
mağduriyetini ortadan kaldırmış
oluruz ” dedi. 

“VATAnDAş eV sAHİBİ 
YApILmALI”

Sözlerinin sonunda imar
alanında tek parça yeri olan va-

tandaşların mağdur edilmeden
ev sahibi olabilmesi için çalış-
maların artması gerektiğine
vurgu yapan Başkan Çelik söz-
lerini şu şekilde sonlandırdı:

“Çevre yolunun İzmir'e
bakan kısmı imar düzenleme-
sine girdi. Fakat bu alanlar ima-
rın rahatlaması için yeterli
olmayacaktır. Bu alanların bir-
çok kısmının yıllar önce bazı ki-
şiler tarafından alındığı
bilinmektedir. Bu planda sa-
dece bir parça yeri olan vatan-
daşlar korunmalı ve o
bölgelerin kat yüksekliği arttır-
malıdır. 

Gerekli yerlerde TOKİ des-
teği devreye sokularak hak sa-
hiplerine en yüksek oranda ev
sahibi olma hakkı verilmelidir.
Ayrıca kırsal mahallelerde gele-
cek olan imar planı da vatan-
daşın görüşü alınarak
yapılmalıdır.”

Rafineri baca gazından yakalanan karbondioksit, non-izosiyanat poliüretan üretiminde kullanılarak, Manisa işletmesinde buzdolabı üretimine katkı sağlayacak

Tüpraş ve Arçelik'ten düşük karbonlu 
TüprAş, Stratejik Dönü-

şüm Planı ve 2050 Karbon Nötr
hedefi doğrultusunda yenilikçi
Ar-Ge teknolojileri geliştirmeye
devam ediyor. IS2H4C isimli
projesiyle Ufuk Avrupa Progra-
mı'ndan desteğe hak kazanan
Tüpraş, proje kapsamında kar-
bon yakalama ve yeşil hidrojen
teknolojileri bir arada kullana-
rak hem karbon emisyonunu
azaltma hem de döngüsel eko-
nomi için değer üretme vizyo-
nuyla çalışacak.  

Tüpraş, Stratejik Dönüşüm
Planı ve 2050 Karbon Nötr he-
defi doğrultusunda odaklandığı
iş kollarından sürdürülebilir rafi-
naj ve yeşil hidrojen alanında,
Avrupa Birliği destekli yenilene-
bilir enerji projeleri ile dönüşüm
sürecine hız kazandırıyor. Av-

rupa Birliği'nin Ufuk Avrupa
Programı kapsamında fon al-
maya hak kazanan Tüpraş Ar-
Ge Merkezi'nin de yer aldığı
IS2H4C projesi, sürdürülebilir
döngüsel ekonomi dönüşü-
münü hedefliyor ve endüstriyel
iş birliğinden döngüsel eko-
nomi merkezlerine geçişi
amaçlıyor.  

TüprAş Ve 
ArÇeLİK'Ten İş BİrLİĞİ 
İzmir Rafineri sahasında

demo ölçekli ünitelerin uygula-
maya alınacağı projede, rafineri
baca gazından karbondioksit
yakalanacak ve yeşil hidrojen
altyapısı kullanılarak önce e-
metanol, ardından poliüretan
üretilecek.

Üretilen bu düşük karbonlu
poliüretan, Arçelik tarafından

buzdolabı üretiminde kullanıla-
cak.  

Rafineri sahasında yeni-
likçi teknolojilerin test edilmesi
rolü ile projede yer alan Tüpraş,
Türkiye merkezinin liderliğini
üstlenecek. Almanya'dan Fra-
unhofer Enstitüsü Türkiye mer-
kezinde, uygulanacak
teknolojileri geliştirmek üzere
yer alırken, Arçelik de araştırma
faaliyetlerine katkı verecek ve
son kullanıcı olacak.  

Avrupa Birliği'nin Ufuk Av-
rupa Programı kapsamında
desteklenen projede, Türkiye
dahil 4 ülkede Döngüsellik Mer-
kezleri (Hubs for Circularity)
oluşturulacak. 35 paydaşın yer
aldığı projede, Tüpraş yüzde 70
destek oranı ile 1,8 milyon Euro
teşvik alacak. 

“Türkiye'de ilk defa bir
endüstriyel kuruluşta karbon
yakalama ve yeşil hidrojen tek-
nolojileri döngüsel üretim için
bir arada kullanılacak” 

Konuyla ilgili görüşlerini
aktaran Tüpraş Genel Müdür
Yardımcısı Murat Şimşek,
"Stratejik Dönüşüm Planımız ve
2050 Karbon Nötr hedefimiz
doğrultusunda, yeni karbon ya-
kalama teknolojileri geliştiriyor
ve saha uygulamalarını hayata
geçiriyoruz.

Tüpraş Ar-Ge Merkezi'nde,
emisyonları azaltmaya yönelik
karbondioksit yakalama, kulla-
nım ve depolama (KYKD) tek-
nolojilerinin demo ölçekli
çalışmaları yürütülüyor. Ayrıca,
yeşil hidrojen çalışmalarımız da
hızla devam ediyor. Ar-Ge Mer-
kezimiz, temiz hidrojen ekosis-
teminin ve pazarının
oluşturulmasına öncülük etmek
amacıyla çalışıyor. Ufuk Avrupa
Programı kapsamında destek-
lenen IS2H4C projesi de bun-
lardan biri" dedi.  

Şimşek şöyle devam etti:
"Döngüsel ekonomi yaklaşımı
ile karbonsuzlaştırma çözümleri
sunan projemizle, Arçelik'in
üretim süreçlerine de katkı sağ-
lıyoruz. 

Türkiye'de ilk defa bir en-
düstriyel kuruluşta karbon ya-
kalama ve yeşil hidrojen
teknolojileri bir arada kullanıla-
rak hem karbon emisyonları az-
altılacak hem de döngüsel
ekonomi için değer üretilecek.
Bu projenin, dönüşüm strateji-
mizi destekleyecek önemli tek-

nolojik kazanımlar sağlayaca-
ğına inanıyorum." 

Arçelik Üretim ve Teknolo-
jiden Sorumlu Genel Müdür
Yardımcısı Nihat Bayız, "‘Dün-
ya'ya Saygılı Dünya'da Say-
gın' vizyonumuzla Ar-Ge
yetkinliklerimiz ve yenilikçi
teknolojilerimizle ülkemiz ve
gezegenimiz için değer oluş-
turuyoruz. 2050 yılına kadar
net sıfır bir şirket olmayı he-
defliyoruz. 

Bu taahhüdün bir parçası
olarak IS2H4C Projesi'ne ka-
tılmaktan memnuniyet duyu-
yoruz.

Bu projede, rafineri baca
gazından yakalanan karbondi-
oksitin non-izosiyanat poliüre-
tan üretiminde kullanılmasını
ve bu malzemenin Manisa iş-
letmemizdeki Ar-Ge Merke-
zi'mizde buzdolabı üretiminde
değerlendirilmesini sağlayaca-
ğız. IS2H4C Türkiye Döngü-
sellik Merkezi'nde, çıktıları
nihai ürüne dönüştürmede

önemli bir rol üstleniyoruz.
Projemizin, çevresel sürdürü-
lebilirlik ve yeşil dönüşüm
alanlarında diğer sektörlere de
örnek olacağına inanıyorum"
dedi. 

Tüpraş Ar-Ge Merkezi,
uluslararası tanınırlığı ve güçlü
iş birlikleri sayesinde Avrupa
Birliği destekli projeler almaya
devam ediyor. 

Halihazırda devam eden 9
projenin yanı sıra 12 tamamla-
nan proje ve 3 kabul alan yeni
proje ile merkez, Türkiye'nin
önde gelen Ar-Ge merkezleri
arasında yer alıyor. 

Merkez, odaklandığı alan-
larda dünya çapında önde
gelen kuruluşlarla ortak ça-
lışma ve teknoloji geliştirme
imkânı buluyor. Bu sayede,
stratejik dönüşüm yolculu-
ğunda şirkete önemli katkılar
sağlıyor ve karbon nötr olma
hedefine yönelik ileri teknoloji-
leri birinci elden takip ediyor.
İHA

buzdolabı üretimi için iş birliğibuzdolabı üretimi için iş birliği

Yunusemre'den yuva kurmak isteyen çiftlere destek   
Yunusemre Belediyesi,

evlilik hazırlığı yapan çiftlere
destek olmak amacıyla gelinlik
kiralama hizmeti sunuyor. Bu
hizmet kapsamında, belediye
vatandaşlarına sadece 1.500
TL karşılığında gelinlik kiralama

imkanı tanıyor.   
YUNUSEMRE Belediyesi,

evlilik bütçelerini düşünen çift-
ler için ekonomik çözümler su-
nuyor. Düğün masraflarının
önemli bir kalemi olan gelinlik
için yapılan bu hizmet, özellikle

dar gelirli aileler tarafından ilgi
görüyor. 1.500 TL gibi uygun
bir fiyatla sunulan gelinlikler,
Yunus Emre Millet Çarşısı’ndaki
gelinlik kiralama mağazasında
yuva kurmak isteyen çiftleri
bekliyor. Gelinlik kiralama ma-
ğazasını gezen Yunusemre Be-
lediye Başkanı Semih Balaban
çalışmaya ilişkin bilgi verdi.
Başkan Balaban, gelinlik bağı-
şında bulunmak isteyen iyilik-
severlere de çağrıda bulundu. 

"eVLenmeK İsTeYen 
ÇİFTLerİmİZİn 
YAnInDAYIZ" 

Başkan Balaban, bu hiz-
metin sosyal belediyecilik anla-
yışlarının bir parçası olduğunu
belirterek, "Vatandaşlarımızın
mutluluğunu ve huzurunu
önemsiyoruz. Yunusemre Bele-
diyesi olarak vatandaşımıza
yeni bir hizmet sunuyoruz.
Malum ülkemizin ekonomi şart-
ları nedeniyle evlenmek, yuva
kurmak çok pahalı. Gelinlik üc-

retleri aldı başını gitti. Kiralama
ücretleri 20 bin TL civarında.
Biz de sadece bin 500 TL gibi
cüzzi bir fiyata genç çiftlerimize
katkı olsun diye gelinlik kira-
lama hizmeti veriyoruz. Vatan-

daşlarımızın da yoğun ilgisini
görüyoruz. Bu hizmetten fay-
dalanmak isteyen aileler Millet
Çarşısı içerisinde bulunan ge-
linlik kiralama birimize başvura-
bilirler. Gelinlik kiralama

hizmetimiz ile düğün hazırlığı
yapan çiftlerimizin yanındayız.
Amacımız, onların mutlu günle-
rine katkı sağlamak ve maddi
açıdan rahatlatmak” diye ko-
nuştu. İHA
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TMO, 2 milyon tonun üzerinde
buğday ve arpa aldı

TOpRaK Mahsulleri Ofisi,
14 Mayıs'tan bugüne kadar

üreticilerden 2 milyon tonun
üzerinde buğday ve arpa aldı.

OFİSİN sosyal medya hesa-
bından hububat alımlarına iliş-
kin açıklama yapıldı.

Açıklamada, 14 Mayıs'ta
başlanan "2024 Dönemi Hubu-
bat Alım Kampanyası" kapsa-
mında, ülke genelindeki iş
yerleri ve protokol imzalanan li-
sanslı depolar olmak üzere,
600'ün üzerindeki alım nokta-
sında hububat alım faaliyetleri-
nin yoğun bir şekilde
yürütüldüğü belirtildi.

Bu kapsamda üreticilerden
bugüne kadar 2 milyon tonun
üzerinde buğday ve arpa alımı

gerçekleştirildiği ifade edilen
açıklamada, şunlar kaydedildi:

"Depolama itibarıyla bütün
tedbirler alınmış ve hazırlıklar
tamamlanmış olup üreticileri-
mizin TMO'ya vermek istediği
ÇKS'ye kayıtlı buğday ve ar-
panın tamamı satın alınacaktır.
Ürün bedeli ödemeleri periyo-
dik olarak üreticilerimizin he-
saplarına aktarılmaktadır.

Alım faaliyetlerimiz sürdü-
rülecek olup tüm imkanları-
mızla üreticilerimizin yanında
olmaya devam edilecektir."
aa

Gördes Belediyesi Zabıta Müdürlüğü pazar yerinde kapsamlı bir etiket ve hijyen denetimi gerçekleştirdi

Gördes zabıtasından pazar yerlerine sıkı denetim
Cansu MERİÇ

GöRdES Belediyesi zabıta
ekipleri ilçenin dört bir ya-
nında denetimlerini sürdürü-
yor. 

Bu çerçevede ekipler pazar
yerinde denetimlerde bulundu.
Pazar yerinde fiyat ve etiket
denetimi gerçekleştiren ekip-
ler, vatandaşı mağdur edecek
durumlara taviz vermedi.  De-
netim sırasında pazar esnafına
hem fiyat etiketleme hem hij-
yen önlemleri konusunda bil-
gilendirmelerde bulunuldu. 

Ayrıca, hijyen standartlarını
sağlamak amacıyla esnafa
çöp poşeti dağıtıldı.

Gördes Belediyesi’nden
yapılan açıklamada pazar yer-
lerinin hem düzenli hem de
temiz kalması için denetimle-
rin devam edeceği vurgulandı.

Vatandaşların herhangi bir

mağduriyet yaşaması veya
pazar esnafının kurallara uy-
maması durumunda vatan-
daşların Gördes Belediyesi
Zabıta Müdürlüğüne bilgi ver-
mesi istendi.

Üzüm bağlarına çifte koruma   
MaNİSa'NIN Sarıgöl ilçesi-

nin dünyaca ünlü sofralık Çe-
kirdeksiz Sultaniye üzüm
bağlarında çift koruma sistemi
uygulanmaya başlandı.   

SARIGÖLLÜ üzüm üreticisi
Talip Demir, Tırazlar Mahalle-
sindeki 14 dönümlük üzüm
bağını doğal afetlerden koru-
mak için çift örtü sistemini kul-
landı. Üzüm üreticisi Talip
Demir, "İlk öncesi doluya karşı
örtü ile bağını koruma altına
aldım. 

İlerleyen günlerde ise hasat
dönemine kadar üzerinde ka-
lacak olan beyaz kanaviçe ile
örtü altına aldım.

Her ikisi de hasat bitene
kadar üzüm bağının üzerine
kalacak. 

Geçen yıl denedim oldukça
faydalı oldu. Bu yıl da çift ko-

rumalı sisteme devam ettim.
Özellikle dolu tül hem doludan
iri yağmurdan koruduğu gibi

güneş ışınlarından korumada
yararlı oluyor." dedi. 

Birçok üzüm üreticisinin

bağlarda çift koruma ile ko-
ruma sistemine yöneldiği öğ-
renildi. İHa 

Kula Belediye Başkanı Hikmet Dönmez'in tutuklanmasının ardından Kula Belediye Meclis üyeleri arasında Başkan Vekilliği oylaması yapıldı

Kula’da belediye başkan vekili belli oldu

Cansu Meriç

Kula'da Belediye Başkanı
Hikmet Dönmez'in tutuklanma-
sının ardından meclis üyeleri

arasından yapılan oylamada
CHP'den Semra Gündüz Baş-
kan Vekili seçildi. CHP Manisa
İl Başkanı İlksen Özalper, "77
yıl sonra kazandığımız Kula'yı

geri vermeyeceğiz. Hikmet
başkanımız aramıza dönene
kadar başkanlık makamına
Semra Gündüz vekalet ede-
cek, Kula'yı hep birlikte en iyi

yere taşıyacağız" dedi. 
Kula Belediye Başkanı Hik-

met Dönmez'in tutuklanması-
nın ardından Kula Belediye
Meclis üyeleri arasında Baş-
kan Vekilliği oylaması yapıldı.
Yapılan oylamada CHP 9'da 6
çoğunluğu elde etti ve Semra
Gündüz, Kula Belediye Baş-
kan Vekili olarak seçildi. 

Oylamada CHP Manisa İl
Başkanı İlksen Özalper, CHP
Manisa Milletvekilleri Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu ve Bekir
Başevirgen, Manisa Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Ferdi
Zeyrek ve partililer de yer aldı. 

"77 YIl SONRa
KaZaNdIĞIMIZ Kula'YI 

GERİ VERMEdİK"
Oylamanın sonlanması ar-

dından Kula'da vatandaşlara
seslenen CHP Manisa İl Baş-
kanı İlksen Özalper, "31 Mart
seçimlerinde büyük bir başarı
yakalayarak Kula'yı 77 yıl
sonra büyük bir başarı sağla-
dık. Bunca yıl sonra kazandı-

ğımız ve halkımızı en iyi hiz-
metlerle buluşturacağımız Ku-
la'yı geri vermeyeceğiz.

Kula hepimizin. Hikmet
Dönmez başkanımız aramıza
dönene kadar Kula Belediye
Başkan Vekilliği görevine

Semra Gündüz başkanımız
geldi, kendisi başkanlık maka-
mına vekalet edecek.

El birliğiyle Kula'yı hak et-
tiği en iyi yere getirecek hiz-
metleri yapacağız" ifadelerini
kullandı.
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Maliyeden ticari araçların kayıt dışı 
hAzine ve Maliye Bakanı

Şimşek, "Ulusal Taşıt Tanıma
Sistemi'nin devreye girmesiyle
elle plaka girişi ve usulsüz
akaryakıt fişi düzenlenmesi
engellenerek akaryakıt istas-
yonlarındaki vergi kaybının ön-
lenmesi için önemli bir adım
atılmış olacak." dedi.

Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek, gelecek yılba-
şından itibaren vergi mükellef-
lerine ait ticari araçlar için
yürürlüğe girecek Ulusal Taşıt
Tanıma Sistemi’yle 8 milyon
aracın 713 milyar liralık akarya-
kıt tüketiminin dijital olarak
takip edileceğini belirterek,
"Sistemin devreye alınmasıyla
elle plaka girişi ve bu sayede
usulsüz akaryakıt fişi düzenlen-
mesi engellenerek akaryakıt is-
tasyonlarındaki vergi kaybının
önlenmesi için önemli bir adım
atılmış olacak." dedi.

Şimşek, konuya ilişkin AA
muhabirine yaptığı değerlendir-
mede, yürüttükleri çalışmalarla
amaçlarının vergide adalet ve
etkinliği artırmak olduğunu bil-
direrek, "Çok kazanandan çok
vergi alacağız. Kayıt dışılığı
azaltarak bütçe finansmanını
iyileştireceğiz." diye konuştu.

Akaryakıt piyasasında reka-
bet eşitliğinin sağlanması ve
kayıt dışı ekonomiyle etkin şe-
kilde mücadele edilmesi ama-

cıyla birçok düzenleme ve ça-
lışmayı hayata geçirdiklerini
anımsatan Şimşek, akaryakıt
istasyonlarında gerçekleştirilen
satış işlemlerinde vergi güvenli-
ğini sağlamak ve denetim et-
kinliğini artırmak amacıyla
istasyonlarda akaryakıt pompa-
larına bağlı ödeme kaydedici
cihazlara plaka bilgilerinin oto-
matik tanımlanmasına imkan
sağlayan bir takip sistemi
kurma kararı aldıklarına işaret
etti. Şimşek, Ulusal Taşıt Ta-
nıma Sistemi'nin Darphane ve
Damga Matbaası Genel Mü-
dürlüğü tarafından devreye alı-
nacağını aktararak, "Darphane
tarafından geliştirilen sistemle,
akaryakıt istasyonlarında yapı-
lan akaryakıt satışlarında taşıt-
ların plaka bilgisi yeni nesil
akaryakıt pompa ödeme kay-
dedici cihazlara otomatik ola-
rak güvenli şekilde
gönderilecek. 

Uygulama başlama tarihi
olan 1 Ocak 2025'ten itibaren
araç plakalarının ödeme kayde-
dici cihazlara girişi elle yapıla-
mayacak. Zorunluluk getirilen
taşıtlar için sistem kapsamında
düzenlenmeyen belgeler, vergi
kanunları bakımından hiç dü-
zenlenmemiş sayılacak." ifade-
sini kullandı.

Türkiye'de 2,5 milyon vergi
mükellefinin 8 milyon taşıtı ol-

duğunu ve taşıtların 2,5 milyo-
nunun özel şirketlere ait taşıt
tanıma sistemlerini kullandığını
kaydeden Şimşek, şöyle
devam etti:

"Özel Taşıt Tanıma Sistem-
leri üzerinden yıllık yaklaşık 223
milyar lira değerinde akaryakıt
alımı gerçekleşiyor.

Ulusal Taşıt Tanıma Siste-
mi'nin tüm ticari taşıtlarda kul-
lanılması ile taşıt tanıma sistemi
kullanmayan ve akaryakıt istas-
yonlarında plakaları sisteme
elle girilen 5,5 milyon ticari ara-
cın yıllık yaklaşık 490 milyar lira
değerinde akaryakıt alımı yap-
ması öngörülüyor. Vergi mükel-
leflerine ait 8 milyon aracın
tamamının sisteme dahil olma-
sıyla 713 milyar liralık akaryakıt
tüketimi dijital olarak takip ve
izleme altında olacak. Akaryakıt
sektöründe sadece 2022 yı-
lında 75 milyar lira değerinde
usulsüz fiş ve faturalar sebe-
biyle yıllık en az 15 milyar lira
seviyesinde vergi kaybının
oluştuğu belirlendi. Ulusal Taşıt
Tanıma Sistemi'nin devreye
alınmasıyla elle plaka girişi ve
bu sayede usulsüz akaryakıt
fişi düzenlenmesi engellenerek
akaryakıt istasyonlarındaki
vergi kaybının önlenmesi için
önemli bir adım atılmış olacak."

Ülkede bireysel araçlarla
birlikte 29 milyon araç bulun-

duğunu bildiren Şimşek, birey-
sel araçların ilk etapta sisteme
gönüllü olarak dahil olabilece-
ğine dikkati çekti.

"Tüm YAkıT ikmAl 
bilgileri 

sAklAnAcAk"
Şimşek, sistemin, akaryakıt

istasyonlarına ve taşıtlara
monte edilecek cihazlar ve ya-
zılımıyla entegre bir alt yapı ola-
rak tasarlandığını bildirdi.
Taşıtların yakıt depo giriş ağ-
zına "taşıt tanıma birimi" adı
verilen, akaryakıt pompaların-
daki tabancalara da "taşıt ta-
nıma okuyucusu" adı verilen
cihazlar yerleştirileceğini anla-
tan Şimşek, bu iki cihaz yoluyla
edinilen taşıt kimlik bilgisinin
kasaya güvenli şekilde iletilece-
ğini ifade etti.

Sistem kapsamındaki pay-
daşların bilgi, veri, iş ve işlemle-
rinin girişlerini yapabilecekleri
bir portal ile bir çağrı merkezini
de hizmete alacaklarına işaret
eden Şimşek, uygulama kap-
samında üretilen her türlü veri-
nin elektronik ortamda
aktarıldığı ve depolama, analiz
ile izleme işlemlerinin gerçek-
leştirilebildiği veri merkezleri
olacağını da söyledi. 

Şimşek, taşıtların istasyon-
lardan akaryakıt alım sürecinin
otomatik yöntemlerle yapılması
için cihazlar ve taşıt bilgilerinin

birbiriyle ilişkilendirildiğini bildi-
rerek, aynı zamanda pompa,
kasa, akaryakıt istasyonu ve
akaryakıt dağıtım şirketinin bil-
gilerinin de ilişkilendirildiğine
dikkati çekti. Akaryakıt alımının
tüm sürecindeki cihaz ve mo-
düllerin, kendi aralarında gü-
venlikli şekilde iletişim
kurduğunu anlatan Şimşek,
"Tüm bilgiler yapılan yakıt ikmal
işlemlerini doğrulamak üzere
güvenli olarak saklanacak."
dedi.

"gerekli cihAzlAr Yıl 
sonunA kAdAr 

TAkılAcAk"
Bakan Şimşek, uygulama

kapsamına girecek kesimlere
yönelik uyarılarda da buluna-
rak, şunları kaydetti:

"Akaryakıt istasyonu işleten

mükelleflerin, yıl sonuna kadar
en az bir pompa ünitesinin ta-
bancasına söz konusu cihazı
taktırması zorunlu. 

Ulusal Taşıt Tanıma Siste-
mi'yle, kiralama yoluyla edinilen
veya işletmeye dahil olan ve
işte kullanılan yaklaşık 8 milyon
araca 31 Aralık'a kadar taşıt ta-
nıma birimi takılması zorunlu-
luğu bulunuyor.

Akaryakıt istasyonlarının,
bu sistemin kurulması ve işletil-
mesi sürecinde gereken her
türlü desteği vermesi önem ta-
şıyor. 

Sistem kapsamında yapıl-
mış bağlantıların korunması ve
sistemin sürekli çevrim içi
bağlantılı olmasının sorumlu-
luğu akaryakıt istasyonu işle-
ten mükellefe ait olacak." AA

akaryakıt alımına yakın takipakaryakıt alımına yakın takip

SWM Motor, Türkiye'de üretim için başvuru yaptı

Çin'in önde gelen
otomotiv üreticilerinden
Shineray Group bünye-
sinde faaliyet gösteren
İtalyan SWM Motor, Türki-
ye'de üretim yapmak için
başvurularını tamamladı.

Şirketin Türkiye temsil-
cisi ATMO Group'tan yapı-

lan açıklamaya göre,
SWM Motor, 2023 yılı so-
nunda giriş yaptığı Türkiye
pazarını, global büyüme
stratejisinin merkezlerin-
den biri olarak belirledi.

Şirket, bu kapsamda
Türkiye'de üretim yapmak
için başvuruda bulundu.

ATMO Group, üretim giri-
şimiyle agresif büyümesini
yeni bir seviyeye taşıdı.

SWM Motor, kısa süre
önce giriş yaptığı Türkiye
pazarında G01, G01F,
G03F ve elektrikli hafif ti-
cari X30L EV modelleriyle
Türk tüketicisinin karşısına

çıktı. SWM Motor Türkiye,
haziran ayı itibarıyla G05
isimli yeni D-SUV mode-
liyle ürün gamını genişletti.

"Yıllık 50 binden 
fAzlA üreTim 
kApAsiTesine

sAhip Tesis üzerinde 
ÇAlışıYoruz"

Açıklamada, konuya
ilişkin görüşleri yer alan
ATMO Group Üst Yöneti-
cisi (CEO) Anton Chernov,
markaya Türkiye'de ilginin
yoğun olduğunu belirte-
rek, şu ifadeleri kullandı:

"ATMO Group olarak
Türkiye'de yatırım yap-
maya ve daha fazla proje
geliştirmeye ilgi duyuyo-
ruz. Türkiye'deki çalışan
sayımız geçen yıla göre iki
katına çıktı. Gelirimiz her
yıl artıyor ve gelişim için
uzun vadeli bir planımız
var. Şu anda yıllık 50 bin-

den fazla araç üretim kap-
asitesine sahip bir üretim
tesisi üzerinde çalışıyoruz.
Üretim tesisi, Türkiye pa-
zarının ihtiyaçlarını karşıla-
yacak ve aynı zamanda
Balkan ülkeleri ve AB böl-
gesindeki diğer pazarlara
da ihracata odaklanacak.
Türkiye'de üretim için
aylar öncesinden Sanayi
ve Teknoloji Bakanlığı ile
görüşmelere başladık. Ay-
rıca Ticaret Bakanlığı ve
Cumhurbaşkanlığı Yatırım
Ofisi ile görüşmelerimiz
devam ediyor. Yeni proje-
lerimiz için güçlü yerel or-
taklarla aktif olarak iletişim
halindeyiz. Ancak yatırım
projesi hakkındaki nihai
karar, devletten sağlanan
destek tedbirlerine bağlı
olacaktır."

Chernov, Türkiye'de
modern hibrit ve elektrikli
araçların yanı sıra bir dizi

ticari aracın üretimini ger-
çekleştirmeyi planladıkla-
rını kaydederek, "Tüm
detayları netleştirmek için
aktif olarak çalışıyoruz ve
bu konuda devletin deste-
ğini ve aktif yardımını
umuyoruz." açıklamasında
bulundu."Kaliteli SUV
araçları uygun fiyatlarla
sunmaya devam etmeyi
amaçlıyoruz"

SWM Türkiye Ticari Di-
rektörü Burak Azmanoğlu
da Türkiye'de markaya
yoğun ilgi olduğunu vur-
gulayarak, şu bilgileri pay-
laştı:

"Son dönemdeki yasal
düzenlemelerdeki değişik-
liklerle birlikte mevcut iş
modelimizi, yerel üretim
seçeneklerini de içerecek
şekilde gözden geçirmeye
başladık. Türkiye, uzun

vadeli iş geliştirme açısın-
dan yüksek potansiyele
sahip bir bölge. Profesyo-
nel ve güçlü bir bayi ağı
kurduk ve yeni ortaklar ka-
tılmaya devam ediyor.
Satış sonrası hizmetler ve
yedek parça tedarikinde
genişleyen bayi ağımızla
müşterilerimizi destekliyo-
ruz. Türkiye genelinde ilk
parti gelen araçlarımız yol-
larda. İlk müşterilerin yo-
rumları çok olumlu oldu ve
Türkiye'de markanın imajı
için çok şey yaptık. Ama-
cımız, Türk müşterilere
yüksek kaliteli SUV mo-
dellerini uygun fiyatlarla
sunmaya devam etmek ve
istediğimiz konuma ge-
lene kadar Türkiye'deki
operasyonlarımızın gelişi-
mine yatırım yapmaya
devam edeceğiz."AA

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

9 Temmuz 2024 SalıSayı: 5819

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Haziranda en fazla aylık reel getiri 
TükeTici fiyat en-

deksi (TÜFE) ile indirgen-
diğinde haziranda en
yüksek aylık reel getiri
yüzde 1,62 ile mevduat
faizinde (brüt) gerçekleşti.

Türkiye İstatistik Ku-
rumu, haziran ayına ilişkin
"finansal yatırım araçları-
nın reel getiri oranları"nı
açıkladı.

Buna göre, haziranda
aylık en yüksek reel getiri,
yurt içi üretici fiyat endeksi
(Yİ-ÜFE) ile indirgendi-
ğinde yüzde 1,88, tüketici
fiyat endeksi (TÜFE) ile in-
dirgendiğinde yüzde 1,62
oranlarıyla mevduat fai-
zinde (brüt) gerçekleşti.

Yİ-ÜFE ile indirgendi-
ğinde, yatırım araçlarından
devlet iç borçlanma se-

netleri (DİBS) yüzde 0,87
reel getiri sağlarken dolar
yüzde 0,37, avro yüzde
0,77, BIST 100 endeksi
yüzde 1,41 ve külçe altın
yüzde 1,53 yatırımcısına
kaybettirdi.

TÜFE ile indirgendi-
ğinde DİBS yüzde 0,61
kazandırırken dolar yüzde
0,63, avro yüzde 1,02,
BIST 100 endeksi yüzde
1,66 ve külçe altın yüzde
1,78 kayba yol açtı.

BIST 100 endeksi, üç
aylık değerlendirmede,
Yİ-ÜFE ile indirgendi-
ğinde yüzde 8,73, TÜFE
ile indirgendiğinde yüzde
7,41 ile yatırımcısına en
yüksek reel getiri sağla-
yan yatırım aracı olarak
öne çıktı.

Aynı dönemde avro,
Yİ-ÜFE ile indirgendi-
ğinde yüzde 5,98, TÜFE
ile indirgendiğinde yüzde
7,12 ile yatırımcısına en
çok kaybettiren yatırım
aracı olarak kayıtlara
geçti.

Altı aylık değerlendir-
meye göre BIST 100 en-
deksi, Yİ-ÜFE ile
indirgendiğinde yüzde
13,35, TÜFE ile indirgen-
diğinde yüzde 8,59 ile ya-
tırımcısına en yüksek reel
getiri sağlayan yatırım
aracı oldu. 

Aynı dönemde DİBS,
Yİ-ÜFE ile indirgendi-
ğinde yüzde 10,89, TÜFE
ile indirgendiğinde ise
yüzde 14,63 ile yatırımcı-
sına en çok kaybettiren

yatırım aracı olarak he-
saplandı. Yıllıkta en yük-
sek reel getiri BIST 100
endeksinden Finansal ya-
tırım araçları yıllık olarak
değerlendirildiğinde BIST
100 endeksi, Yİ-ÜFE ile
indirgendiğinde yüzde
28,18, TÜFE ile indirgen-
diğinde yüzde 12,12 ile
yatırımcısına en yüksek
reel getiri sağlayan yatı-

rım aracı olarak öne çıktı.
Yıllık değerlendir-

mede, Yİ-ÜFE ile indir-
gendiğinde, yatırım
araçlarından külçe altın
yüzde 11,42 ile yatırımcı-
sına reel getiri sağlarken
dolar yüzde 6,65, avro
yüzde 7,12, mevduat faizi
(brüt) yüzde 19,55 ve
DİBS yüzde 39,45 oranla-
rıyla kaybettirdi. AA

brüt mevduat faizinde oldubrüt mevduat faizinde oldu
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Dışa dönük olmanızın ekmeğini yiyebilirsiniz. İhtiyaç-
larınıza ve yapabileceklerinize kulak veren birilerinin
olması sizi sevindirecektir.

Ailenize yeni katılacak kişiler olabilir. Birbirinizi tanıma
açısından önemli bir gündesiniz. Önyargılardan uzak,
gerçekten anlamaya odaklanmış bir iletişim ortamı
her şeyi iyileştirebilir.

Gittiğiniz yerlerde, yaptığınız işler aracılığıyla yeni in-
sanlarla tanışabilirsiniz. "Neden buradayım?" sorgu-
nuza yanıt bulacağınız ve şanslı olduğunuzu
göreceğiniz anlar yaşayabilirsiniz.

Tek başınıza yürüttüğünüz işleri büyütmek, yaymak is-
teyebilirsiniz. Şubeleşme, ortaklık, görev paylaşımı
gibi konular gündeminizde olabilir. 

Kendinizi ifade etme biçiminiz bir davetiyedir. İn-
sanları neye, nasıl çağırdığınızı önemseyebilir, bu
anlamda kendinizle ilgili bazı iyileştirmeler yapabi-
lirsiniz. 

Elinizi uzattığınız insanların size farklı zaman-
larda getirileri olabilir. Bu bazen bir ödül şek-
linde bazen de bir korunmayla mümkündür. 

Sosyal sorumluluk projeleri herkes için avantaj sağ-
layabilir. Maddi ve manevi refahın önemli oldu-
ğunu kabul eden herkesi bir çağrıda
toplayabilirsiniz.

İş görüşmeleri açısından uygun bir gün olabi-
lir. Arayışlarınızın ve çabalarınızın sonuç ver-
mesi özgüveninizi yükseltecektir. 

Taşınma ve yer değişikliği yapma fikirleriniz ağır
basabilir. Bu fikirlerin hangi karar ve yaşanmışlık
neticesinde doğduğuna dikkat etmelisiniz. 

Kafanıza takılan ya da yardım istediğiniz du-
rumlar hakkında ailenizden birilerinin öneride
bulunması işinizi kolaylaştırabilir.

Farklı görüşlere sahip olduğunuz insanlardan
alacağınız bazı karşılıklar size iyi hissettirebilir.
Yaşantınıza başka bir açıdan bakmanın önemli
ve gerekli olduğunu fark edebilirsiniz. 

Çalışma ortamınızdaki paylaşımlardan etkilene-
bilirsiniz. Destek görmenin, takdir edilmenin
motive edici yönü neşenizi arttırabilir. 

İzmir'in kadın müzisyenleri klasik Türk müziğini
günümüze uyarladı 

İzmir'de bir araya gelen ve kendilerine Ervah-ı
Zenan ismini veren kadın müzik grubu, klasik Türk
müziğini günümüze uyarlayarak gençlerin ilgisini
çekti, binlerce kişiye ulaştı. 

İzmir'in müzisyen kadınları, yeni nesil klasik Türk
müziğini daha fazla geniş kitlelere ulaştırmak için
destek bekliyor.  

İzmir'de bir araya gelen ve müziğe gönül veren
kadınlar, Ervah-ı Zenan; yani “kadınların ruhu” adını
vererek müzik grubu kurdu. 

1,5 yıldır çalışmalarını sürdüren kadınlar, klasik
Türk müziğini yeni nesille buluşturdu. 

Bu şekilde gençlerin ilgisini çeken kadınlar, çalış-
malarıyla herkese örnek oldu. 

Çoğunluğu konservatuvar mezunu kadınlar;
keman, ud, kanun, ney, tanbur gibi müzik aletlerini
ustaca çalarak dinleyenleri adeta mest ediyor.  

Türkiye'nin sayılı, İzmir'in ise tek kadın müzik
grubu, gelen talepleri de geri çevirmeyerek konserler
düzenlemeye başladı. 

Günümüze uyarlanan konserler, özelikle de
gençlerin ilgisini çekti.  

Grup üyesi Emine Başateş, gruptaki kadınların
çoğunluğunun konservatuvar mezunu olduğunu
söyledi. Başateş, iki kez konser düzenlediklerini
ifade ederek, “Son konserimiz gayet güzeldi ve çok
ses getirdi.

Farklı konseptlerle yürüdüğümüz için Türk mü-
ziği diyemeyiz. Yaptığımız aslında klasik Türk mü-
ziği; ama Türk müziği adı altında farklı formlar, farklı
konseptler. 

Onlara yer vermeye çalışıyoruz. Ervah-ı Zenan
kadınların ruhu demek. Kadının elinin değdiği, ru-
hunun değdiği her şeyin güzelleştiğini düşünerek
yola çıktık.

Ayrı bir naiflik, ayrı bir incelik kattı” dedi.  
Grubun en genç üyesi ise Selin Çayhan.

Kanun çalan Çayhan, küçük yaşlardan itibaren mü-
zikle uğraştığını söyledi. Klasik Türk müziğinin za-
manla kendisinin ilgisini çektiğini ifade eden Selin
Çayhan, “Müzisyen bir ailede doğdum, büyüdüm. 

Babam müzikle uğraşıyor. İşin içine girene
kadar aslında, Türk müziğinin; inceliğini, naifliğini
bu kadar yakından bilmiyordum. Biraz daha genç-
lere örnek olmak adına, kanunu biraz daha modern
bir çalgı olarak hem eskiye hem de yeniye uyarla-
maya çalışıyorum” ifadelerine yer verdi.  

“  Daha geniş kitlelere ulaşmak için destek bek-
lediklerini aktaran Selin Çayhan, “Bir konser dü-
zenlemek istediğimizde veya konuk sanatçı davet
etmek istediğimizde, konuk sanatçının; yol masra-
fını, uçak biletini, konaklamasını, yemesini ve içme-
sini grubumuz kendi çabalarıyla bu maliyetleri
karşılıyor. 

Bu bizim için büyük bir külfet oluşturuyor. Kadın
grubu olarak destek görmeye çok ihtiyacımız var.
Eğer bir destek görürsek, icra etmeye çalıştığımız
müziği daha büyük kitlelere ulaştıracağımızı düşü-
nüyoruz” diye konuştu. iHA 

İzmir'in kadın müzisyenleri klasik
Türk müziğini günümüze uyarladı

MABEM'den öğrencilere 
EğitimdE fırsat eşit-

liği anlayışıyla 17 ilçede
hizmet veren Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Eğitim
Kurumları (MABEM) 2024
LGS sonuçlarının açıklan-
masıyla birlikte il gene-
linde tüm öğrencilere
ücretsiz tercih danışman-
lığı hizmeti vermeye baş-
ladı. Rehberlik servisleri ve
uzman öğretmenler tara-
fından sağlanacak tercih
danışmanlığından yarar-
lanmak isteyen öğrenciler,
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Eğitim Kurumlarını
ziyaret ederek hizmetten
faydalanabilecek.   

MİLLİ Eğitim Bakanlığı
tarafından 2024 LGS so-
nuçlarının açıklanması ve
Ortaöğretime Geçiş Tercih
ve Yerleştirme Kılavu-
zu'nun yayınlanmasıyla
birlikte tercih yapma telaşı
saran lise öğrencilerine
MABEM'ler önemli bir fır-
sat sunuyor. Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi
tarafından eğitimde fırsat
eşitliği anlayışıyla 17 il-
çede hizmet veren MA-
BEM'lerde bulunan
rehberlik birimleri ve
uzman öğretmenler, tercih
süreci boyunca il genelin-
deki öğrencilere danış-
manlık hizmeti sağlayarak
destek olacak. Hizmetten
faydalanmak isteyen öğ-
renciler MABEM'leri ziya-
ret ederek destek
alabilecek. 

“mABEm'iN GÖZLE
GÖRÜLÜR BiR ŞEKiLdE
ÇOCUğUmUZA KAtKISI 

OLdU” 
LGS sınavına girerek

229 puan alan Recep Yıl-
maz, öğretmenlerinden
çok memnun kaldığını ve
onların sayesinde doğru
tercihler yaptığını söyledi.
Recep Yılmaz, “Hocalarım
sayesinde liseleri tanıyıp,
tercih yaptık, kendi OBP
puanımla gidebileceğim li-
selere bakarak tercihimizi

yaptık” dedi. Recep Yıl-
maz'ın annesi Nilgün Yıl-
maz ise, “MABEM'in
hizmetinden çok memnun
kaldık. Hocalarımız çok il-
giliydi. Recep ile birebir il-
gilendiler ve aldığı puana
göre bizi yönlendirdiler.
Öğretmenimiz de çok yar-
dımcı oldu, fikir verdi bize
ve onun önerdiği sırala-
maya göre tercih yapaca-
ğız” dedi. Recep Yılmaz'ın
babası Vedat Yılmaz da,
“Belediyemizin verdiği bu
hizmetten son derece
memnunuz. İnşallah baş-
kanımız bu hizmetleri
daha da artırır ve yaygın-
laştırır. Çocuğumuzun eği-
timinde MABEM'in katkısı
çok açık bir şekilde gö-
rüldü. Şimdi sınav sonuç-
ları ve yerleştirme
sürecinde de hocalarımız

özenle zaman ayırarak bi-
zimle ilgilendi. Bizim kafa-
mızda bazı soru işaretleri
vardı, öğretmenimiz bu
konuda net bir şekilde
bize yol gösterdi. Onların
tecrübelerinden yararlan-
dık, kendilerine teşekkür
ediyoruz” dedi. 

tORAmAN: “BU
KURSU GERÇEKtEN 

tAVSiYE EdERim” 
LGS sınavına girerek 1

yanlış ile 0,07 yüzdelik di-
lime giren İrem Toraman,
sınav sürecini anlatırken;

“Genel olarak sınava ça-
lışma sürecim, okul ve
MABEM arasında mekik
dokuyarak geçti. Hem
okulda hem de MA-
BEM'de gerçekten yar-
dımcı oldular, özellikle seri
deneme sınavlarında. Ora-
daki aldığım sonuçlar mo-
tivasyonumu artırdı. Evde
ve burada çözdüğümüz
testler ek kaynak olarak
çok yardımcı oldu” dedi.
İrem Toraman, şöyle
devam etti; “Buradaki öğ-
retmenler gerçekten iyi bir
eğitim veriyor, özellikle koç
öğretmenlerden Elif hoca
bize çok destek oldu. Her
konuda yardımcı oldu, ge-
rektiğinde saatlerini ayırıp
sorularımızı çözdü. MA-
BEM'de aldığım eğitim ne-
redeyse okuldakine denk
diyebilirim. Bu kursu ger-

çekten tavsiye ederim,
koç öğretmenler ve sınıfa
giren ders öğretmenleri
eksikliklerimi kapatmamda
yardımcı oldular.

MABEM'deki motivas-
yon ve arkadaşlık ortamı
da gerçekten çok iyiydi.
Seviye sınıfları sayesinde
kendi seviyemizdeki in-
sanlarla çalışma fırsatı bul-
duk, bu da çok faydalı
oldu.” Aldığı danışmanlık
eğitimim kendisine fayda
sağladığını belirten İrem,
“MABEM'de aldığımız da-

nışmanlık eğitimi bize, dü-
şündüğüm İstanbul terci-
hini gözden geçirmemizde
ve tercih edeceğimiz lise-
lerin özelliklerini anlama-
mızda yardımcı oldu”
dedi.  

ANNE tORAmAN:
“GEÇtiğimiZ YILIN 

BiRiNCiSiNdEN
REFERANS ALARAK 

GELdiK” 
İrem Toraman'ın an-

nesi Aysun Toraman, sınav
sürecinin çok zorlu geçti-
ğini ve hazırlığın uzun bir
maraton olduğunu belirte-
rek, “MABEM, son daki-
kada yedek sıra ile
katıldığımız dershaneydi.
Başlangıçta tereddütleri-
miz vardı ama sonunda
çok memnun kaldık.

Her çocuğun eğitim
tarzı farklıdır, bazıları özel
ders alır bazıları dersha-
neye gider. 

Biz doğru kararı verdi-
ğimizi düşünüyoruz. İrem
için motivasyon açısından
çok faydalı oldu. 

Bu süreç zorlu, zaman
zaman motivasyon düşük-
lüğü yaşanabiliyor. Bura-
daki arkadaşlık ortamı çok
sıcak, öğretmenler de çok
ilgili. 

Gerçekten buradaki
danışmanlık hizmetinin ka-
famızdaki soruları netleş-
tirdiğini fark ettim” diye
konuştu. Eşinin söyledik-
lerine katılan Erkan Tora-
man, “MABEM için şunu
eklemek istiyorum, biz
İrem'e evde hiç ders çalış
demedik. MABEM'e gön-
derdiğimiz için çok mem-
nun kaldık. 

İrem, MABEM'den
döndüğünde daha mutlu,
daha pozitif ve enerjik gö-
rünüyordu. Buradaki arka-
daşlık ortamı sıcak,
öğretmenler de çok ilgili.
Gerçekten buradaki da-
nışmanlık hizmeti bizim
kafamızdaki sorunları net-
leştirdiğimizi gördüm”
dedi. 

MABEM'de yıllardır öğ-

rencilere felsefe dersi ve
tercih sürecinde danış-
manlık hizmeti verdiğini
belirten Süleyman Kö-
roğlu, “Sınav süreçleri ol-
dukça stresli geçiyor,
öğrencilerin kaygı düzeyi
yüksek olabiliyor.

Öncelikli amacımız,
akademik gelişimin yanı
sıra kaygı sürecini de sağ-
lıklı bir şekilde yönetmele-
rini sağlamak. Burada,
gerek rehberlik birimimiz
gerekse de branş öğret-
menleri olarak elimizden
geleni yapıyoruz. Sınav
sürecini hem sınav öncesi
hem de sonrasında öğren-
cilere nasıl yönetmeleri
gerektiği konusunda yar-
dımcı olmaya çalışıyoruz. 

Tercih süreci geldi-
ğinde ise en sağlıklı ter-
cihleri yapmalarını ve
hayallerine doğru yönlen-
melerini sağlamaya çalışı-
yoruz. Aileler tercih
sürecinde duygusal yak-
laşımlar sergileyebiliyor-
lar. Öğrencilerin
puanlarıyla gidebilecek-
leri okullar yerine, yakın-
larında olmalarını
isteyebiliyorlar. Bu durum
bazen öğrencilerle arala-
rında istek farkı oluştura-
biliyor.

Biz bu dengeyi sağla-
maya çalışarak ailelerin
duygusal süreçlerini göz
önünde bulundururken,
öğrencilerin gerçekten ne
istediklerini de dikkate
alarak bir denge kurmaya
çalışıyoruz. Bu konuda
oldukça başarılı olduğu-
muzu düşünüyorum”
dedi. Köroğlu, öğrencile-
rin başarılı olmalarını dile-
diğini belirterek, sağlıklı
bir tercih yapmalarını ve
geleceklerine doğru yö-
nelmelerini istediklerini
ifade etti.

Köroğlu, MABEM
kursu olarak öğrencilerin
her zaman yanlarında ol-
duklarını ve olmaya
devam edeceklerini de
sözlerine ekledi. iHA 

danışmanlık hizmeti   danışmanlık hizmeti   
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Dünyanın en büyük elektrikli araç üreticisi BYD ile Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı arasında BYD'nin Türkiye'de yatırım yapmasına yönelik anlaşma imzalandı… BYD’nin, Türkiye’deki fabrikasını Manisa’ya kurması bekleniyor

Dünya devi Manisa yolunda resmi imzalar atıldı!

Dünyanın en büyük elek-
trikli araç üreticisi Çinli BYD fir-
ması ile Sanayi ve Teknoloji
Bakanlığı arasında Türkiye'de
yatırıma yönelik anlaşma imza-
landı. Toplantıda Cumhurbaş-
kanı Recep Tayyip Erdoğan da
hazır bulundu. İmza töreni
Cumhurbaşkanlığı Dolmabahçe
Çalışma Ofisi'ndeki kabul ba-
sına kapalı yapıldı.

Anlaşmayı, Sanayi ve Tek-
noloji Bakanı Mehmet Fatih
Kacır ile BYD Yönetim Kurulu
Başkanı Wang Chuanfu imza-
ladı. BYD’nin Türkiye’deki üre-
tim tesisini Manisa’da kurması
beklenirken, atılan imzalar
kentte şimdiden heyecan ya-
rattı.

Dünyanın en büyük elektrikli
araç üreticisi BYD ile Sanayi ve
Teknoloji Bakanlığı arasında
BYD'nin Türkiye'de yatırım
yapmasına yönelik anlaşma im-
zalandı. Çinli otomotiv deviyle
imzalar Cumhurbaşkanlığı Dol-
mabahçe Çalışma Ofisi'nde,
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın himayesinde, Sa-
nayi ve Teknoloji Bakanı Meh-
met Fatih Kacır ve BYD
Yönetim Kurulu Başkanı Wang
Chuanfu tarafından atıldı. Yapı-
lan anlaşma çerçevesinde,
BYD'nin Türkiye'de yaklaşık 1
milyar dolar yatırımla, yıllık 150
bin araç kapasiteli elektrikli ve
şarj edilebilir hibrit otomobil
üretim tesisi ile sürdürülebilir

mobilite teknolojilerine yönelik
Ar-Ge merkezi kurması öngörü-
lüyor. 2026 sonunda üretime
başlaması hedeflenen tesiste 5
bin kişiye kadar doğrudan istih-
dam sağlanması planlanıyor. 

Üretim tesisinin Manisa’da
kurulacağı iddiaları kamuo-
yunda kuvvetli bir şekilde dola-
şırken, imzaların da atılmasıyla
kentte heyecan bir kat daha
arttı. 

Eşsiz avantajları ile Avru-
pa'ya ulaşılacak Halihazırda
yılda 3 milyondan fazla otomo-
bil üreten ve elektrikli araç sa-
tışlarında dünya lideri olan BYD
tarafından Türkiye'nin tercih
edilmesine ilişkin yapılan açık-
lamada, “Türkiye'nin gelişen
teknoloji ekosistemi, güçlü te-
darikçi tabanı, olağanüstü ko-
numu ve nitelikli iş gücü gibi
sahip olduğu eşsiz avantajlar
sayesinde, BYD'nin bu yeni
üretim tesisine yaptığı yatırım,

markanın yerel üretim yete-
neklerini daha da geliştirmekte
ve lojistik verimliliği artıracak-
tır. Bölgede yeni enerji araçla-
rına yönelik artan talebi
karşılayarak Avrupa'daki tüke-
ticilere ulaşmayı hedefliyoruz”
denildi. 

Türkiye küresel yatırımlar
için cazibe merkezi Sanayi ve
Teknoloji Bakanı Mehmet
Fatih Kacır, yaptığı açıkla-
mada, “Elektrikli araç ve ba-
tarya teknolojilerinde lider
küresel marka BYD'nin ülke-
mize yatırım kararı almasından
memnuniyet duyuyoruz. Bu
yatırım kararı, Aralık ayında
Çin'e yaptığımız ve BYD'nin
110.000 mühendisiyle günde
32 patent ürettiğine bizzat
tanık olduğumuz ziyaretten bu
yana uzun süredir devam
eden görüşme ve istişarelerin
ürünüdür. Yeni teknolojileri ve
Ar-Ge'yi Türkiye'ye getirme

çabalarımız, ülkemizin yal-
nızca uluslararası yatırımlar
için bir merkez değil, aynı za-
manda bir inovasyon ve ileri
yeşil teknoloji merkezi olma
potansiyelini de vurgulamak-
tadır. Yeni nesil araçların yük-
sek yerli katma değerle
üretimine yönelik bu yatırım,
otomotiv sektörümüze güç
katacak. 

Avrupa'nın en büyük
üçüncü otomobil üreticisi olan
Türkiye'de, 35 milyar doların

üzerinde yıllık tutar ile ihraca-
tın lider sektörü olan otomotiv
sektöründe yeni nesil ve çevre
dostu elektrikli araçlara yöne-
lik dönüşümü öncelikli bir
hedef olarak görüyoruz. Bu
kapsamda milli markamız
Togg, ülkemiz için öncü bir
adım olmuştur. 

Ülkemizde üretim yap-
makta olan diğer markaların
da elektrikli araçlara yönelik
yatırımları bakanlığımızca des-
teklenmektedir.

Elektrikli araçların yaygın-
laşmasını destekleyici önemli
unsurlardan biri olan şarj is-
tasyonlarının tüm şehirleri-
mizde hızla yaygınlaşmasını
sağladık. Türkiye, yeni yatırım-
larla otomotiv sektöründe dö-
nüşümün lider ülkesi olacak”
dedi. 

Türk otomotiv sanayi için
tarihi bir güne şahitlik ettikle-
rini belirten Kacır, şunları söy-
ledi: 

“Otomotiv sektöründe se-

kizi küresel marka olmak
üzere on üç marka üretim ya-
pıyor. 2002 yılında toplam 300
bin araca yakın olan üretimi-
miz, geçtiğimiz yıl 1 milyon
400 bini aştı. Mevcut üreticile-
rimizin kapasite artışlarını her
daim destekledik. Bunun ya-
nında, ülkemize yeni marka
yatırımları çekmek için de gay-
retlerimizi artırdık. BYD'nin ya-
tırım kararı,
Cumhurbaşkanımızın liderli-
ğinde sürdürdüğümüz yatırımcı
dostu politikaların ve yatırım-
lara sunduğumuz desteklerin
sonucudur. 

Türkiye, yatırımcılar için
Gümrük Birliği yoluyla Avrupa
pazarına ve yirmi üç ülkeyle im-
zalamış olduğu serbest ticaret
anlaşmalarıyla pek çok ihracat
pazarına erişim kapısıdır. Türki-
ye'ye güvenen ve yatırım ya-
panlar kazanmaya devam
edecektir.” 

MüJDEyİ 
yEnİŞEHİRLİOĞLU 

DUyURDU
Manisa’ya yatırımın müjde-

sini AK Parti Grup Başkanvekili
ve Manisa Milletvekili Bahadır
Yenişehirlioğlu duyurdu.

"ManİSa 
Dünyaya aÇıLıyOR"
Yapılan yatırımla Manisa’nın

küresel ölçekte ulaştığı katma
değer başarısının artırılacağının
altını çizen Yenişehirlioğlu, yatı-
rımın detaylarına şu ifadelerle
değindi: "Bugün, Cumhurbaş-
kanımız Sayın Recep Tayyip Er-
doğan liderliğinde;
Manisa’mızın yatırım ve istih-
dam ile kalkınması, kapılarının
dünyaya açılarak küresel öl-
çekte ulaştığı katma değer ba-
şarısının artırılması adına çok
önemli bir adım atılmıştır. Dün-
yanın en büyük elektrikli araç
üreticisi Çinli BYD firması, Tür-
kiye’de yaklaşık 1 milyar dolar
yatırımla, yıllık 150 bin araç
kapasiteli elektrikli ve şarj edile-
bilir hibrit otomobil üretim tesisi
ile Ar-Ge merkezi kuracak."

"Sayın 
CUMHURBaŞKanıMıZa
TEŞEKKüR EDİyORUZ"
Yenişehirlioğlu bu önemli

yatırımı uzun süredir takip ettik-
lerini, süreçte sona gelindiği
için mutlu ve gururlu olduklarını
kaydetti. Kurulan tesisin ve üre-
tim merkezinin hem Manisa’nın
hem de Türkiye’nin potansiye-
line katkı sunacağını belirten ve
bu büyük yatırım için Cumhur-
başkanı Erdoğan ile emeği ge-
çenlere teşekkür eden
Yenişehirlioğlu: "Üretim tesisi
ve Ar-Ge merkezi Mani-
sa’mızda kurulacak ve çalışma-
larıyla; ülkemizin potansiyeline
son derece önemli katkılar su-
narak yükselen başarı grafiği-
mize ivme kazandıracaktır.
Şehrimiz ve ülkemiz için hayırlı
olmasını diliyor; Sayın Cumhur-
başkanımız başta olmak üzere
uzun zamandır yakından takip
ettiğimiz bu devasa yatırımın
hayata geçmesinde emeği
geçen herkese teşekkür ediyo-
ruz." dedi. 

Haber merkezi
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Türkiye’de yeni salgın alarm veriyor
yAz aylarının gelmesiyle

birlikte klima kullanımının art-
ması, çocuklarda 'lejyoner has-
talığı' olarak bilinen Legionella
pneumophila bakterisi kaynaklı
zatürre vakalarında da artışa
neden oldu. Özellikle otel ve
tatil köylerinde klima maruziye-
tine bağlı hastalıkların arttığını
söyleyen Prof. Dr. Şevket Öz-
kaya, çocuklarda COVID-19'a
oranla daha fazla zatürreye
neden olduğunu ve bu duru-
mun şaşırtıcı ve endişe verici
olduğunu ifade etti.   

Sıcakların artması ve yaz
sezonu ile tatile çıkanların klima
kullanımı artarken, bronşit ve
zatürre vakaları da hızla yükse-
liyor. Tıp Fakültesi Göğüs Has-
talıkları Anabilim Dalı Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Şevket Özkaya,
özellikle otel ve tatil köylerinde
klima maruziyetine bağlı hasta-
lıkların arttığını ve en çok etkile-
nenlerin çocuklar olduğunu
vurguladı. Prof. Dr. Özkaya,
"Legionella" bakterisinin klima-
lardan üremesi sonucu ortaya
çıkan "Lejyoner hastalığı"nın,
çocuklarda COVID-19'a oranla
daha fazla zatürreye neden ol-
duğunu ve bu durumun şaşır-
tıcı ve endişe verici olduğunu
ifade etti. 

Prof. Dr. Özkaya, vatandaş-
ların klima kullanımında dikkatli
olmaları gerektiğini ve özellikle
kronik hastalığı olan kişilerin bu
konuda daha duyarlı olması
gerektiğini belirtti. 

“ciddi sAyıdA, dAHA
önce görülmemiş

derecede bir Artış 
söz konusu” 

Göğüs Hastalıkları Uzmanı
Prof. Dr. Şevket Özkaya, özel-
likle otel ve tatil köylerinde ko-
naklayan kişiler arasında “beni

klima çarptı” diyen neredeyse
her iki kişiden birinde bu hasta-
lıkların saptandığını belirtti.
Prof. Dr. Özkaya, bu durumdan
en çok etkilenenlerin ise çocuk
yaş grubu olduğunu vurgulaya-
rak, “Ciddi sayıda, daha önce
görülmemiş derecede çocuk
bronşiti ve zatürresi vakaları
görmeye başladık. Hatta
COVID-19 salgınında, çocuk

yaş grubunda COVID-19 virü-
süne bağlı bu kadar çok za-
türre görmüyorduk. Son
günlerde; ‘Legionella’ bakterisi-
nin, çocuk yaş grubunda
COVID-19’a oranla çok daha
fazla zatürreye neden olduğunu
görüyoruz” diye konuştu.  

“kronik rAHAtsızlığı 
olAnlArdA ölümcül 

olAbilir” 
Legionella pneumophila

isimli bakterinin klimalardan
üremesi sonucunda hastalığın
ortaya çıktığını belirten Prof. Dr.
Özkaya, bu hastalığın kronik
rahatsızlığı olanlarda ölümcül
olabileceğini ve yaşlı, kronik
hastalığı olan vatandaşların dik-

katli olmaları gerektiğini hatır-
lattı. 

“sAunA, HAmAm veyA 
kAplıcA HAvuzunA 

dikkAt” 
Prof. Dr. Özkaya bakterinin

genellikle ılık sularda kolaylıkla
çoğalabileceğini söyleyerek,

“Genellikle bir binanın kirlenmiş
su dağıtım sistemi yoluyla yayı-
lır. Hastalık havada asılı duran
su damlacıklarının solunması
yoluyla insanlara bulaşır. 

Bakteri o kadar küçüktür ki,
su buharı gibi küçük su damla-
cıklarının içine yerleşerek ha-
vaya karışabilir.

Kontamine suların bulun-
duğu sauna, hamam veya kap-

lıca havuzu gibi sıcak sulardan
çıkan buhar damlacıklarının
solunması ile bakteri akciğer-
lere ulaşır. Kişiden kişiye yayı-
lım söz konusu değildir”
açıklamasında bulundu. 

Özellikle klimaların iyi te-
mizlenmesi gerektiğini belirten
Prof. Dr. Özkaya, klima zatür-
resinde şikayetlerin daha az
olduğu için grip gibi eklem ağ-
rıları, ateş, halsizlik, ishal gibi
hafif soğuk algınlığı belirtile-
riyle seyrettiği için çok fazla
anlaşılmayabileceğini söyledi.
Kronik hastalığı olanlarda ha-
yati sonuçlar da doğurabilece-
ğini belirten Özkaya,
“Pandeminin bitmesiyle bera-
ber ani ısı değişikliklerine, so-
ğuktan sıcağa geçişlere ve
klimalara maruz kalmak, grip
ile karıştırılabilir ve önemsen-
meyebilir. 

Çocuklar ise ne hissettikle-
rini anlatamadıkları için uzamış
öksürük ve ateş şikayeti ile
doktora başvurduklarında
ciddi zatürre vakaları ile karşı
karşıya kalırlar” dedi. 

klimAlAr 22 
derecenin AltınA 

düşmemeli 
Prof. Dr. Özkaya son ola-

rak tatile çıkan veya çıkacak
vatandaşların, özellikle çocuk-
ları başta olmak üzere, araç ile
seyahat ederken açtıkları kli-
maların temizliğine ve maruzi-
yetine dikkat etmeleri
gerektiğini belirterek, “Özel-

likle kapalı yerlerde kendilerine
dikkat etmeliler, klima ayarla-
rını ise 22 derecenin altına dü-
şürmemelerini ve çok fazla ısı
değişimine maruz kalmamala-
rını tavsiye ediyorum” dedi. 

lejyoner HAstAlığı 
nedir? 

Lejyoner hastalığı, 1976
yılında Amerika Birleşik Dev-
letleri'nin Philadelphia ken-
tinde gerçekleşen bir
Legionella salgınına atfen bu
ismi almıştır. 

Bu salgın, Amerikan Lejyo-
nerler adı verilen bir askeri or-
ganizasyonun bir toplantısında
çok sayıda insanın hastalan-
ması ve ölmesine neden ol-
muştur. 

Hastalığın bu organizas-
yonda salgın yapmasının ar-
dından "Lejyoner Hastalığı"
terimi kullanılmaya başlanmış-
tır. 

Legionella genellikle göller,
nehirler ve akarsular dahil tatlı
su ortamlarında bulunur. Le-
gionella ayrıca toprakta da ya-
şayabilir, fakat çoğu insan
topraktan bakteri kapmaz.
Lejyoner hastalığını ev tesisat
sistemleri yoluyla kapmak
mümkün olsa da çoğu salgın
otel gibi toplu yaşama dahil
büyük binalarda meydana
gelir. 

Çünkü karmaşık dağıtım
sistemleri bakterilerin daha
kolay çoğalıp yayılmasına izin
verir. iHA

Yazın hamileliği rahat geçirmek için 7 öneri

sıcAklArın yükselmesi
nedeniyle anne adaylarının
serin, rahat ve güvenli kalma
konusunda bilinçli olmaları ge-
rektiğine değinen Kadın Hasta-
lıkları ve Doğum Uzmanı Opr.
Dr. Nigar Allahverdiyeva,
“Susuz kalmak kabızlık, halsiz-
lik, erken kasılmalar, baş dön-
mesi ve hatta erken doğum
gibi bir takım sorunlara yol aça-
bilir. Günde 10-12 bardak su
içmeyi hedefleyin” dedi. 

Kadın Hastalıkları ve
Doğum Uzmanı Opr. Dr. Nigar

Allahverdiyeva, yaz mevsi-
minde gebeliği rahat geçirme
konusunda önerilerde bulundu. 

“yeterli miktArdA 
sıvı tüketin”  

Hamilelik sırasında susuz
kalmamak her zaman önemli
olduğunu ifade eden Opr. Dr.
Nigar Allahverdiyeva, "Susuz
kalmak kabızlık, halsizlik, erken
kasılmalar, baş dönmesi ve
hatta erken doğum aşağıdaki-
ler gibi bir takım sorunlara yol
açabilir. 

Günde 10-12 bardak su iç-

meyi hedefleyin. Taze sıkılmış
meyve suyu iyi bir vitamin ve
mineral kaynağıdır ancak ilave
şekerlere karşı dikkatli olmak
gerekir.

Taze sıkılmış meyve sularını
tercih edin. Havuç, salatalık ve
pancar gibi taze sebze suları,
sıvı alımının yanı sıra gerekli vi-
tamin ve mineral alımını da
sağlar.  

Soda, kahve ve çay gibi ka-
feinli ve şekerli içeceklerden
kaçının veya sınırlandırın. Özel-
likle egzersiz yaparken veya
hareket halindeyken yanınızda
daima bir su şişesi bulundurun"
diye konuştu.  

“HAfif ve HAvA
geçiren giysiler 

seçin, rAHAt 
AyAkkAbılAr giyin" 

Dr. Nigar Allahverdiyeva
şunları söyledi: " Hamile kadın-
lar, en sıcak yaz aylarında rahat
kalabilmek için bol, hava geçi-
ren giysiler giymelidir. Pamuklu
ve keten kumaşlar serin kalmak
için idealdir. 

Açık renkler ayrıca güneş
ışığını yansıtmaya yardımcı olur
ve koyu renklere göre sizi daha
serin tutar. Büyüyen karnınıza
uyum sağlamak için ayarlana-
bilir askılı veya bel bantlı hamile

kıyafetlerini tercih edin. Dar giy-
silerden veya hareketinizi kısıt-
layabilecek veya rahatsızlığa
neden olabilecek herhangi bir
şeyden kaçının. Son olarak
hafif bir eşarp, görünümünüze
şık bir dokunuş katarken güneş
ışınlarına karşı ekstra koruma
sağlayacaktır. Hamilelik sıra-
sında rahat ayakkabılar her
mevsim için, özellikle de sıcak-
tan dolayı şişliğin ve rahatsızlı-
ğın daha yaygın olduğu yaz
aylarında önemlidir.  Ayrıca,
uygun ayakkabılar hamilelik sı-
rasında tehlikeli olabilecek
düşme ve diğer yaralanmaların
önlenmesine de yardımcı ola-
caktır.” Ayak bileklerinde şiş-
kinliği azaltmak için
bacaklarınızı yükseltin.  Ayak-
larda ve ayak bileklerinde
şişme, mevsim ne olursa olsun,
özellikle sıcaklığın yüksek ol-
duğu yaz aylarında hamilelik sı-
rasında sık görülür. Ayaklarınızı
kaldırmak şişliği ve rahatsızlığı
azaltmanın kolay bir yoludur.
Otururken veya uzanırken yas-
tık veya tabureden destel ala-
rak bacaklarınızı
destekleyebilirsiniz. Ayrıca,
varis çorapları da bacaklara
hafif bir baskı sağlayarak venöz
dönüşe yardımcı olarak şişliğin

giderilmesine iyi gelecektir. Ha-
milelik, en sevdiğiniz egzersiz
rutininizden vazgeçmeniz ge-
rektiği anlamına gelmez! Sa-
dece bunu güvenli bir şekilde
yaptığınızdan emin olun.
Yüzme hamile kadınlar için mü-
kemmel bir egzersiz şeklidir. Su
vücut ağırlığınızı destekler ve
yaz sıcağında serin kalmanıza
yardımcı olur. Açık havada yü-
rümek, temiz hava ve güneş
ışığı almanın harika bir yolu ola-
bilir. Güneş kremi ve su tüket-
meyi unutmayın. Hamilelik için
güneş kremi seçerken, UVA ve
UVB ışınlarına karşı geniş

spektrumlu koruma sağlayan,
en az 30 SPF'li (güneş koruma
faktörü) bir ürün seçin. Taze yi-
yeceklerle beslenin. Yazın en
güzel yanlarından biri de mev-
siminde olan birbirinden lezzetli
meyve ve sebzelerdir. Kavun,
karpuz, domates, biber, yeşil-
likler gibi meyve ve sebzeler
mükemmel vitamin ve mineral
kaynaklarıdır. Güzelce, temiz yı-
kandıklarından emin olun. Yaz,
anne adaylarının açık havanın
tadını çıkarması için harika bir
zamandır, ancak sağlıklı ve gü-
venli bir hamilelik için önlem
almak önemlidir.” iHA 

Alzheimer hastaları için ‘yaşam tarzı değişikliği’ umudu
AmerikA’dA Alzheimer

hastaları üzerinde yapılan bir
araştırmada, tedavilerinin yanı
sıra yaşam tarzı değişiklikleri
uygulayan hastaların zihinsel
performans ölçeklerinde

olumlu artışlar sağlandığı tes-
pit edildi. Fonksiyonel Tıp Üni-
tesi hekimi Dr. Kerem Korkut,
“Araştırma sonuçlarında,
yaşam tarzını değiştiren has-
taların bağırsak florasında çok

önemli değişiklikler olduğu
görülüyor. 

Özellikle Alzheimer'da has-
talığın bileşeni olarak gördü-
ğümüz iki özel bakterideki
azalma tersine dönüyor.

Yapılan çalışma bakteri
türlerindeki bu değişiklikle Alz-
heimer'ın ilerlemesini durdura-
bildiğinin yanı sıra beyin
performansını geliştirdiğini de
gösteriyor” dedi.   

Prof. Dr. Dean Ornish'in
koordinatörlüğünde yürütülen
ve Amerika dergilerinden Alz-
heimer Research Therapy'de
2024 Ocak ayında yayımlanan
yeni bir klinik çalışma, yaşam
tarzı değişikliklerinin Alzhei-
mer hastalarının seyrinde
önemli etkileri olduğunu or-
taya koydu.

Araştırmada 51 hasta iki
gruba ayrıldı. 

26 kişi rutin tedavilerinin
yanı sıra yoğun yaşam tarzı
değişiklikleri yaparken, diğer
gruptaki 25 kişi mevcut yaşam
tarzlarını koruyarak Alzheimer

tedavisine devam etti. 
20 haftanın ardından so-

nuçlar, yaşam tarzı değişiklik-
leri uygulayan grubun zihinsel
performans ölçeklerinde an-
lamlı artışlar sağladığını, diğer
grupta yer alanların zihinsel
performanslarının bozuldu-
ğunu gösterdi. 

Araştırma kapsamında,
yaşam tarzı değişiklikleri uy-
gulayan grupta Alzheimer has-
talığı ilerledikçe bağırsaklarda
azalan iki bakteri türünün, bu
değişikliklerle birlikte ani bir
artış gösterdiği tespit edildi.
Yaşam tarzı değişiklikleri uy-
gulayan katılımcıların beyinle-
rinde biriken ve beyin
işlevlerini bozan proteinlerle
düşüşler olduğu gözlemlendi. 

“iki bAkteride 
AzAlmA tersine 

dönüyor”
Tıp Ünitesi hekimi Dr.

Kerem Korkut, araştırmanın ve
çıkan sonuçların önemine dik-
kat çekti.

Korkut, "Çalışmada bes-

lenme ve yaşam şeklini değiş-
tiren, destek ürünler kullanan,
stresi yöneten ve uyku kalite-
sine dikkat edenlerin bağırsak
florasında önemli değişiklikler
olduğu görüldü.

Özellikle Alzheimer'da
hastalığın bileşeni olan iki özel
bakterideki azalma tersine dö-
nüyor. Alzheimer'ın ilerleme-
siyle birlikte düşen bu iki
bakteri türünde, bağırsak flo-
rasında ciddi bir artış görülü-
yor. Bu değişiklik, Alzheimer'ın
ilerlemesini durdurabiliyor.
Aynı araştırmada Alzheimer
hastalarının beyin dokularında
biriken beta amiloid 40 isimli
protein miktarının azaldığı
gözlendi. 

Yaşam tarzı değişikliği
yapan grupta zararlı proteinle-
rin azaldığı da bu çalışmayla
kanıtlanmış oldu” ifadelerine
yer verdi. 

“yAşAm tArzı 
tıbbının 

yArArlArı” 
Yaşam tarzı değişikliğiyle

birçok hastalıkla mücadele
edildiğine vurgu yapan Korkut,
“Yaşam tarzı tıbbının en büyük
avantajı, kişiye özgü ölçüm-
lerle ve kişinin sağlığını öğren-
mesiyle yürütülen bir süreç
olmasıdır. 

Beslenme ve besin eksik-
liklerinin giderilmesi, hücresel
sağlık ve potansiyelin artırıl-
ması, hareketsizlik ve uyku ka-
litesiyle ilgili sorunların dikkate
alınması, zihinsel hareketlilik
ve sosyal etkileşim gibi unsur-
lar kişiye özgü olarak ele alın-
maktadır. 

Ayrıca stres yönetimi konu-
sunda etkili yöntemlerle kişinin
hayatındaki zorluk seviyesinin
azaltılması hedeflenmektedir.
Fonksiyonel tıp yaklaşımı baş-
lıca obezite, diyabet, kalp has-
talığı ve bilişsel yaşlanma gibi
kronik hastalıklar için kişisel-
leştirilmiş bir tedavi yöntemi-
dir. Türkiye'de yaşam şekli
değişiminin öncülerinden biri
olduğumuz için çok mutluyuz”
diye konuştu. iHA 
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Manisa’da, Şehzadeler İlçe Spor Müdürlüğü ile Şehzadeler Halk Eğitim Merkezi öncülüğünde düzenlenen geleneksel Türk okçuluğu kursu yoğun ilgi görüyor

Geleneksel Türk okçuluğuna yoğun ilgi

Manisa’da Şehzadeler
İlçe Spor Müdürlüğü ile Şeh-
zadeler Halk Eğitim Merkezi
öncülüğünde Geleneksel Türk
okçuluğu kursu veriliyor. Şeh-

zadeler, Yunusemre, Gölmar-
mara, Turgutlu ve Alaşehir il-
çelerinden gelen 50’den fazla
kursiyer geleneksel Türk okçu-
luğunu yaymak için eğitim alı-
yor. 

Bu kapsamda eğitmen
Sevda Barış tarafından verilen
eğitimler Şehzadeler 75. Yıl
Gençlik Merkezi’nde hafta içi
her gün gerçekleştiriliyor. 

Şehzadeler Halk Eğitim
Merkezi Müdürü İlyas Kayao-
kay, eğitimleri yerinde ziyaret
ederek kursiyerlerle bir araya
geldi.  Müdür Kayaokay, kursi-
yerlerle birlikte ok atışı gerçek-
leştirdi. 

Eğitim için sadece Şehza-
deler değil ilçelerden de ge-
lenlerini olduğunu ifade eden
Şehzadeler Halk Eğitim Mer-
kezi Müdürü İlyas Kayaokay,
“Halk Eğitim Merkezimiz ön-
cülüğünde Şehzadeler İlçe

Spor Müdürlüğü’nün destekle-
riyle hem merkezde hem ilçe-
lerde geleneksel okçuluğu
yayıyoruz,  eğitimler veriyoruz. 

İlçelerden okçuluk eğitimi
almak isteyenler, Şehzadeler
Halk Eğitim Merkezi aracılığı
ile bu eğitimi alıyorlar. Şu an
Alaşehir, Gölmarmara, Tur-
gutlu ilçelerimizden gelip ok-
çuluk eğitimi alanlar var.
Eğitimin güzel verimli ve hayır-
lara vesile olmasını diliyorum”
dedi. 

Eğitmen Ediz Barış, Gele-
neksel Türk okçuluğu eğiti-
mine talebin çok fazla
olduğuna dikkat çekti. Barış,
çocuğu sayesinde kendisinin

de okçuluğu öğrendiğini ifade
ederek, bu eğitimlerin gerçek-
leşmesinde emeği geçen Şeh-
zadeler Halk Eğitim Merkezi
Müdürü İlyas Kayaokay’a, te-

sisler konusunda destek sağ-
layan Manisa Gençlik ve Spor
İl Müdürü Yunus Öztürk’e,
Şehzadeler İlçe Spor Müdürü
Erhan Özel’e etti. 

Cansu MERİÇCansu MERİÇ

Manisa BBSK Caner Doğançay ile yola devam edecek   
Yeni sezonda TVF 2.

Lig'de mücadele verecek olan
Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Kadın Voleybol Takımı, yeni
sezon yapılanması kapsamında
ligin tecrübeli Baş Antrenörü

Caner Doğançay ve ekibi ile
sözleşme yeniledi. Doğançay
ve ekibine başarılar dileyen
Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Voleybol Şube Sorumlusu
Murat Kümüştekin, Manisa'da,
Ege Bölgesi'nde ve Türkiye'de
gündem olacak bir takım ile se-

zona başlayacaklarını ifade etti.   
Yeni dönemle birlikte yep-

yeni bir oluşumla sezona hazır-
lanan ve 2024-2025
sezonunda Türkiye Voleybol
Federasyonu (TVF) 2. Lig'de
mücadele edecek olan Manisa
Büyükşehir Belediyespor Kadın
Voleybol Takımı'nda, tecrübeli
Baş Antrenör Caner Doğançay
ile sözleşme yenilendi. Halil
Onultmak Spor Tesisleri'nde
düzenlenen imza töreninde
Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Voleybol Şube Sorumlusu
Murat Kümüştekin ve yönetim
kurulu üyeleri yer aldı. Hedefle-
rini 1. Lig olarak belirlediklerini
belirten Voleybol Şube Sorum-
lusu Murat Kümüştekin, “2024-
2025 sezonu için voleybol
takımımızın hocası olan Caner

hocamız ile bugün sözleşme
imzalıyoruz. Biliyorsunuz ki
yerel seçimlerden sonra Baş-
kanımız Mimar Ferdi Zeyrek,
Belediye Başkanımız oldu. Ma-
nisalılar, Sayın Başkanımızın
spora ve sporcuya verdiği
önemi her gün daha çok his-
setmeye başladı. Manisa Bü-
yükşehir Belediyespor olarak
Başkanımız Emre Hasgör ile
beraber iyi bir yapılanma içeri-
sine girdik. Özellikle alt yapıda
çocuklarımızın gelişimi ile ilgili
çalışmalarımızı arttırarak sürdü-
rüyoruz. Bugün voleybol takı-
mımızın antrenörü ile imza
atıyoruz ancak bu bir başlan-
gıç. Caner Hocam zaten Mani-
sa'yı ve Manisa voleybolunu iyi
bilen bir hocamız. Voleybol eki-
bini güçlendirerek, altyapı ekip-

lerini oluşturarak hem A takımı
ile hem de altyapısı ile güçlü bir
Manisa Büyükşehir Belediyes-
por Voleybol Takımı geliyor.
Amacımız bu yıl güzel bir mü-
cadele vererek, 1. Lig'e çık-
mak. Çok nitelikli, çok kaliteli,
voleybolu Manisalılara sevdire-
cek bir ekip oluşturacağız. Ma-
nisa'da, Ege Bölgesi'nde ve

Türkiye'de gündem olacak bir
takım ile geliyoruz. İnşallah Ma-
nisa'mız için, ülkemiz için vo-
leybol camiası için hayırlısı olur,
Allah mahcup etmesin” dedi. 

Konuşmaların ardından
Caner Doğançay, kendisini Ma-
nisa Büyükşehir Belediyes-
por'un renklerine bağlayan
imzayı attı. 

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


